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17 Ağustos 1999 Kocae-
li’nin Gölcük ilçesinde yaşa-
nan ve İstanbul başta olmak 
üzere Marmara Bölgesi’ndeki 
önemli merkezleri doğrudan 
vuran deprem sonrasın-
da uzmanlar “30 yıl büyük 
deprem yok” demişti. Bugün 
23. yılın içerisinde ve Doğu, 
Güneydoğu Bölgemizde 11 ili 

ÖNLEM ALMIYOR; DAVETIYE ÇIKARIYORUZ

AK Parti’nin
Istanbul adayını 
‘KRITERLER’ 
belirleyecek

AK Parti İBB Adaylığında kriterler isimlerden 
daha önemli olmaya başladı.

MURAT KURUM
ADİL KARAİSMAİLOĞLU

TEVFİK GÖKSU
AHMET MİSBAH 

DEMİRCAN

TURAN ERGÜN FAHRETTİN KOCA

n Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın 
‘Mutlaka almalıyız’ dediği İstanbul’a AK Par-

ti’den kimin aday olacağı merak konusu. Murat 
Kurum’un kesin aday olacağı konuşulurken, 

Cumhurbaşkanı’nın “Acele etmeden karar 
vereceğiz” açıklamasıyla kafaların karışık oldu-

ğu, “Nasıl bir aday?” sorusuna odaklanıldığı 
konuşulmaya başlandı.n 11’DE 

n CHP İstanbul ‘da 39 
ilçenin tamamı olağan kong-
re sürecini 
tamamladı. 
Şimdi gözler 
30 Eylül ya da 1 
Ekim tarihinde 
Bostancı Gösteri 
Merkezi’nde 
yapılması düşü-
nülen İstanbul 
İl Kongresi’nde. 
CHP Bahçelievler 
İlçe Başkanı Özgür 
Çelik diğeri ise 
İBB Başkanvekili 
görevinden İstanbul 
İl Başkanı aday adayı 

olması nedeniyle ayrılan 
Selçuk Sarıyar. İstanbul’da ya-

pılan kongrelerin 
ardından delegas-
yon üzerinde etkili 
olduğu dillendiri-
len Erdoğan Toprak 
ve ekibinin Özgür 
Çelik ismini CHP 
Genel Başkanı Ke-
mal Kılıçdaroğlu’na 
önerdiği ancak Kı-
lıçdaroğlu’nun daha 
çok İstanbul’un yeni 
başkanının Selçuk Sa-
rıyar olmasını istediği 
gelen son kulis bilgileri 
arasında. n 7’DE 

Selçuk Sarıyar mı? 
CHP Istanbul’un başkan adayı 

İYİ Parti Şişli İlçe Başkanı 
Ahmet Ünal, İYİ Parti’nin 
yerel seçimler öncesinde nasıl 
bir politika izleyeceğine iliş-
kin ipuçları verdi. n 4’TE

Ahmet Ünal: 
Kuruluş 
ayarlarımıza 
dönüyoruz

Bizi öldüren Afet 
değil, ‘KAÇAK’ 

İstanbul’u vuran sel felaketinde birçok afette ol-
duğu gibi yine altyapı yetersizliği, plansız ve kaçak 
yapılaşma nedeniyle vatandaşlar canından oldu. 

n Küresel iklim 
değişikliği ve gezege-
nin doğal dengesine 
verilen zararlar göz 
önünde bulundu-
rulduğunda yangın 
ve sel gibi olayların 
zarar boyutu da her 
defasında daha büyük 
oluyor. Küresel çap-
taki bu vurdumduy-
mazlığa Türkiye’deki 
plansızlık ve kaçak 
yapılar eklendiğinde 
ülke olarak verdiği-
miz can ve mal ka-
yıpları açık ara farkla 
diğer ülkelerden daha 
üst sıralarda yer alı-
yor. n SAYFA 3’TE

Ümraniye’de ‘yöresel’ hasret bitti; 

20 günlük festival! 
Ümraniye Beledi-

yesi tarafından bu 
yıl ilk kez düzenle-

nen ve 20 gün sü-
recek olan Yöresel 

Günler Festivali 
başladı. SAYFA 10’DA

Maltepe'yi gençler

yönetecek
n Maltepe Belediye 

Başkanı Ali Kılıç, gençle-
rin fikirlerini ve sorunla-

rını dinlemek amacıyla 
“Genç Akıl Buluşmaları”-
nın ilkini gerçekleştirdi.

n SAYFA 4’TE

Öğrencilerin arkasında

Beşiktaş var!

n Beşiktaş Belediyesi, 7 
üniversite ve 9 kampüsün yer 
aldığı; eğitimin ve öğren-
cinin başkenti Beşiktaş’ta 

hayata geçirdiği, hem eğitim 
hem de sosyal projeleriyle 
gençlerin yanında olmaya 
devam ediyor. n SAYFA 4’TE

Kartal’ın okullarında 
kapsamlı temizlik

n Kartal’da 2023-2024 
eğitim-öğretim döneminin 
başlamasına sayılı günler 
kala Kartal Belediyesi, ilçe-
deki tüm okullarda temizlik 
çalışması gerçekleştiriyor. 

Kartal Belediye Başkanı 
Gökhan Yüksel de okullarda 
yapılan temizlik çalışma-
larını yerinde inceleyerek, 
okul yöneticileri ile bir araya 
geldi. n SAYFA 6’DA

“Misiraç Kozmetik” Serkan 
Horuz’un ev sahipliğinde 

ilk şubesini açtı
n Türkiye’de son za-

manlarda büyük gelişim 
gösteren kozmetik sektö-
ründe büyük başarılara 
imza atması beklenen 

“Misiraç Kozmetik”, ilk 
şubesini Küçükçekme-
ce’de, Serkan Horuz’un ev 
sahipliğinde coşkulu bir 
törenle açtı. n SAYFA 10’DA 

Küçükçekmece tüm birimleriyle 
sahada, komşusunun yanında!

n İstanbul'da 5 Eylül akşamı etkili 
olan kuvvetli yağışın ardından sel ve su 
baskınlarından Küçükçekmece de zarar 
gördü. Afetin ardından hasar tespit 
çalışmaları devam ederken bir yandan 
da yaralar sarılıyor. n SAYFA 12’DE

KÜÇÜKÇEKMECE’DE 
BÜYÜK DEĞIŞIM

SAYFA 12’DE

CHP değişirse 
Türkiye değişir

Imamoğlu’ndan 100. yıl mesajı:

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, İstanbul Kongre Merkezi’nde düzenlenen, “100. Yılında CHP” başlıklı panelin açılışında konuştu. 

SAYFA 9’DA

Küçükçekmece Belediyesi Kültür 
ve Sosyal İşler Müdürlüğü Şefi Fat-
ma Kaya dostumuzun sevgili kızı 
Çağla ve Oğulcan çifti hayatlarını 
birleştirdi. 

Küçükçekmece Nikah Sarayı 
Lale Salon’da 9  Eylül Cumartesi 
günü, Küçükçekmece Belediye Baş-
kanı Kemal Çebi İstanbul dışında 
olması sebebiyle Küçükçekmece 
Belediye Başkan Yardımcısı Mus-
tafa Kuzugüden’in kıydığı nikaha 
Yaşam Medya Grubu Yönetim 
Kurulu Başkanı Celal Karaali ve Kü-
çükçekmece Belediyesi’nin yönetici 
ile personelinin yanı sıra  her iki 
ailenin yakınları katıldı. 

Fatma Kaya’nın evlatları Çağla 
ve Oğulcan’a mutluluklar diliyoruz. 

FATMA KAYA’NIN 
MUTLU GÜNÜ 

Yılmaz’dan 
öğrencilere jest

n Silivri Belediye-
si, her yıl olduğu gibi 
bu yıl da 1. sınıfa 
başlayan öğrencilere 
çanta ve kırtasiye 
malzemesi hediye 
etti. n SAYFA 11’DE

Sarıyer’e değer katacak 
meydanlar geliyor

Sarıyer ve İstanbul 
Büyükşehir Beledi-

yesi Sarıyerliler için 
yapılan birbirinden 
değerli çalışmalara 
her gün bir yenisini 

daha ekliyor. SAYFA 8’DE

Çatalca'ya 
üst düzey ziyaret

n Ticaret Bakanı Prof. Dr. Ömer 
Bolat, Çatalca’ya özel bir ziyaret 
gerçekleştirdi. n SAYFA 11’DE

Akgün: Doğayı koruyamazsak 

Büyükçekmece 
Belediye Meclisi Eylül 
ayı toplantısını Belediye 
Başkanı Dr. Hasan Akgün 
başkanlığında gerçekleş-
tirdi. n SAYFA 11’DE

sonumuz vahim

Esenyurt’ta 

ÖRNEK 
AFET BILINCISAYFA 6’DA



KENT-YAŞAM11 Eylül 2023 Pazartesi02

SKSM’de açılışı 
yapılan ve çok sayıda 
sanatseverin katılımıyla 
yapılan sergide; kara-
kalem, kolaj, suluboya, 
pastel boya, akrilik boya 
ve guaj boya tekniğiyle 
oluşturulan birbirinden 
farklı eserler yer alıyor.
MOLLA: BUGÜN 
DUVARLARA YARININ 
GÖZÜNDEN PENCERELER 
AÇTIK

Resim Öğretmeni 
Yıldız Molla sergi açılı-
şındaki konuşmasında, 
‘’ Çocuklar, gençler her 
yeri güzelleştiren; ener-
jileriyle ve cesaretleriyle 
bize umut veren yarınla-
rımız. Bugün duvarlara 
yarının gözünden pen-
cereler açtık. Biz sadece 
resim yapmıyoruz bir 
eseri okumayı, doğru 
eleştiri yapmayı, etra-

fımızda gördüğümüz 
her şeyin detaylarını 
keşfetmeye çalışıyoruz. 
Ayrıca bugün burada 
resimlerimizi sergile-
memize imkân veren 
Küçükçekmece Beledi-
ye Başkanımız Kemal 
Çebi’ye ve emeği geçen 
herkese çok teşekkür 
ediyoruz’’ dedi.
26 EYLÜL’E KADAR
ZİYARETÇİLERİNİ 
BEKLİYOR

Sergide; Ada Nisa Ca-
nikli, Ahmet Atlas Bay-
rak, Aylin Tuna, Begüm 
Nil Özgün, Beren Almi-
na Çimen, Beren Şahin, 
Beril Kurşun, Beril Mina 
Görmüş, Beyzanur Bil-
gin, Bilge Meriç Öksüz, 
Cansu Tan, Cansu Yiğit, 
Defne Cengiz, Duru 
Büyükkaya, Duru Molla, 
Duru Yılmaz, Ece Kara-

ca, Elisa Karayel, Eren 
Doğruoğlu, Esila Ocak, 
Eyüp Kaan Kandemir, 
Furkan Ali Kılıç, Gülse 
Arya Uzunkaya, Hira 
Görmüş, Hira Özpolat, 
İdil Çalışkan, İlkim 
Alkan, Kaan Kazdal, Ke-
rem Akçay, Kıvanç Ocak, 
Kutlu Molla, Miranur 
Öztürk, Nehir Coşkun, 
Nehir Duymaz, Öykü 
Ela Akbulut, Pınar Asya 
Güren, Poyraz Özcan, 
Poyraz Yılmaz, Sara 
Kılıç, Selin Tuna, Sude 
Karyağdı, Şevval Ergün, 
Tuğba Ada Çayır, Yavuz 
Selim Ergün, Yiğit Eray 
Tartıcı, Yiğit İsmail 
Aşık, Yüsra Eda Dere, 
Zeynep Mina Temiz ve 
Zeynep Vatansever’in 
eserleri yer alıyor. 

KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Geleceğin ressamlarından 
‘Yarının Gözünden’ sergisi

Küçükçekmece Belediyesi Se-
faköy Kültür ve Sanat Merkezi 
(SKSM)’nde, 49 genç yeteneğin 
‘’Yarının Gözünden’’ isimli 
resim sergisi sanatseverlere 
kapılarını araladı.

Küçükçekmece, sporla 
renkleniyor. Küçükçek-
mece Belediyesi tara-
fından organize edilen 
Küçükçekmece Spor 
Festivali için geri sayım 
başladı. Belediye tarafın-
dan yayınlanan festival 
reklamında, "Hayatımızı 

sporla renklendiriyor, spor 
festivalinde buluşuyoruz!" 
notu paylaşıldı.
BİRÇOK SPOR 
KÜÇÜKÇEKMECELİLERİ 
BEKLİYOR

Sokak Basketbolu, Plaj 
Voleybolu ve Ayak Tenisi 

gibi takım sporlarının ya-
pılacağı festival, 17 Eylül 
2023'te Küçükçekmece 
Gölü kenarında bulu-
nan Beltur Cafe yanında 
gerçekleştirilecek. Festival 
saat sabah 9'da başlayıp, 
akşam 19'a kadar sürecek. 

Küçükçekmece'de hayat 
sporla renkleniyor

Çatalca 2019 yılında göreve 
gelen Mesut Üner ile birlikte her 
alanda adeta altın çağını yaşıyor.

Mutlu, huzurlu ve refah bir 
kent yaratma amacıyla yola çıkan 
Çatalca Belediye Başkanı Mesut 
Üner, Çatalcalılardan tam not 
almış durumda. 

Kültür sanat ve spor etkinlikle-
riyle İstanbul’un en önemli ilçesi 
haline gelen Çatalca’da özellikle 
spora yapılan yatırım, Çatalcalıla-
rı fazlasıyla memnun etti.
ÇATALCASPOR VE ÇATALCA 
BELEDİYESPOR YENİ SEZONA 
HAZIR 

Çatalca halkı ilçeye kazandırı-
lan yüz yıllık hizmetlerin mem-
nuniyetini yaşarken, geçen hafta 
tam yedi gün yedi gece unutulmaz 
keyifli ve eğlenceli bir ‘’Erguvan 
Festivali’’ haftası yaşamıştı. 
Başkan Mesut Üner bu kez yakın 
dönemde Çatalca halkının hizme-
tine kazandırdığı Çatalca Bele-
diyesi Millet Bahçesi’nde ‘’Spor 
Gecesi’’ programıyla ilçe halkına 
ve sporcularına yine unutulmaz 
bir akşam yaşattı. Spor ve eğlence 
dolu akşamın başında Başkan Me-
sut Üner döneminde ilçe sporuna 
kazandırılan hizmetler tanıtıldı. 
ÇATALCA BELEDİYESPOR’A 
BÜYÜK ALKIŞ

Başkan Mesut Üner döneminde 
ilçeye kazandırılan; içinde kapalı 
spor salonu, kapalı havuz, futbol 
sahası gibi birçok sosyal alanın 
olduğu ‘’Spor Adası’’ , ilçe ve ülke 
sporuna kazandırılan ‘’İlyas De-
miroğlu Güreş Salonu’’, modern 
ve çok amaçlı yeni ‘’İzzettin Ziya 
Altınoğlu Stadı’’ , yazları çocukla-

rın hizmetine açılan ‘’Açık Havuz’’ 
ve Başkan Mesut Üner döneminde 
kurulan an itibariyle 16 farklı spor 
dalında, 34 konusun uzmanı eğit-
men ve 5000 sporcuya spor yapma 
fırsatı oluşturan, aynı zamanda 
Balkan Şampiyonu, Avrupa ikin-
cisi sporcular ve Başpehlivan çıka-
ran ‘’Çatalca Belediyespor Kulübü’’ 
seyircilerden büyük alkış aldı.

Çatalcaspor Başkanı Hasan 
Gökçe riyasetinde yeni yönetim 
ve transferlerin tanıtıldığı ge-

cede, Çatalcaspor futbolcuları, 
teknik heyeti ve Yönetim Kurulu 
oldukça moral buldu. Böylesine 
değerli ‘’Spor Gecesi’’ programıyla 
cumartesi günü ligdeki ilk maçına 
çıkacak futbolculara büyük bir 
güç verdi. Çatalcaspor’da yeni 
transferlerin takım arkadaşlarıyla 
uyumu dikkatlerden kaçmadı.
ÜNER: YENİ SEZON 
SPORCULARIMIZA HAYIRLI OLSUN

Çatalca Belediyesi Millet Bah-
çesi’inde organize edilen unutul-
maz ‘’Spor Gecesi’’ sonrası açık-
lamalarda buluna Başkan Mesut 
Üner; ‘’Yeni sezon öncesi, göreve 
gelir gelmez kuruluşunu gerçek-
leştirdiğimiz Çatalca Belediyespor 
takımımız ve hepimizin ortak 
paydası Çatalcaspor takımımızla 
birlikte dönemimiz içinde sizlerin 
hizmetine sunduğumuz Çatalca 
Belediyesi Millet Bahçemizde spor 
ve eğlence dolu dayanışma akşamı 
yaşadık. Biliyor, inanıyor ve tüm 
sporcularımıza güveniyorum ki 
Çatalcamızın adı hem yurt içi hem 
de yurt dışında bu yılda başarıla-
rıyla duyulmaya devam edecek. 
Yeni sezon hayırlı olsun.’’ dedi. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Çatalca her alanda 
‘Altın Çağını’ yaşıyor

“Ataşehir Belediyesi 5. 
Uluslararası Nâzım Hikmet 
Şiir Günleri”nin Amfili 
Park’ta gerçekleşen açılışı; 
Ataşehir Belediye Başkan 
Yardımcısı Sadık Semih 
Kayhan ve Festival Direktörü 
Şair Haydar Ergülen’in açılış 
konuşmaları ile yapıldı. 
Ardından ünlü şair Ahmet 
Telli ile Fransa’dan katılan 
şairler; Claire Lajus, 
Lætitia Gaudefroy 
Colombot, Sylvain 
Cavailles ile Vincent 
Calvet’in şiir okuma-
larıyla devam etti. Şiir 
Günleri etkinliğinin ilk 
günü Dengin Ceyhan’ın 
piyano ve Mahmut 
Çınar’ın bağlama ile 
gitar dinletisi eşliğinde 
okunan Nâzım şarkıla-
rıyla sona erdi.
“CUMHURİYETİN 
KAZANIMLARINI KORUMAK 
İÇİN ÇOK ÖNEMLİ”

Etkinliğin “hoş geldiniz 
konuşmasını” gerçekleşti-
ren Şiir Günleri'nin direk-
törü şair Haydar Ergülen, 
Cumhuriyetin 2. yüzyılına 
girerken aydınlığa sahip çık-
mak gerektiğini vurgulaya-
rak Cumhuriyetin 100 yıllık 
kazanımlarını korumak için 
bu tür festival ve etkinlikle-
rin çok önemli olduğunu dile 
getirdi.

Ataşehir Belediye Başkan 
Yardımcısı Sadık Semih Kay-

han, Ataşehir Belediyesi’nin 
kültürel hizmetlere verdiği 
önem üzerine açıklamalarda 
bulundu.  
“NAZIM’I UNUTMAYAN 
ATAŞEHİR BELEDİYESİ’NE 
TEŞEKKÜRLER”

Etkinliğin bir parkta ger-
çekleştirilmesinden ve çocuk 
sesleri eşliğinde şiir okumak-
tan memnuniyet duyduğunu 
aktaran ünlü şair Ahmet Tel-
li ise, insanların ve sanatın 
özgürleşmesi için Nâzım'ın 
çok önemli adımlar attı-
ğını dile getirerek, Nâzım 
Hikmet’i unutmadığı için 

Ataşehir Belediyesi’ne 
teşekkür etti. 

10 Eylül’e kadar şiir, 
müzik ve söyleşi dolu 
etkinliklerle devam 
edecek Şiir Günleri’nin 
konukları arasında; 
Şükrü Erbaş, Ahmet 
Telli, Buket Uzuner, 

Cemedloma, Güler Kalem, 
Aytekin Karaçoban, Soner 
Demirbaş, Arzu Altunbulak, 
Reha Yünlüel, Nebih Nafile, 
Yalın Gündüz, Enis Akın, 
Gülümser Çankaya, Meh-
met Şimşek, Özgün Enver 
Bulut, Erkan Irmak, Alâettin 
Bahçekapılı ve Prof. Dr. Baki 
Asiltürk yer alıyor. Etkinlik-
lere konuk ülke Fransa’dan 
da Claire Lajus, Vincent 
Calvet, Sylvain Cavailles ve 
Lætitia Gaudefroy Colombot 
gibi önemli isimler katılı-
yor. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Ataşehir’de şiir 
gibi akşam

Ataşehir Belediyesi’nin büyük şair Nâzım Hikmet’i anmak amacıyla düzenlediği 
“Uluslararası Nâzım Hikmet Şiir Günleri”nin 5.’si şiir dolu bir akşamla başladı.

Sosyal anlamda vatandaşlara 
yaptığı hizmetlerle Esenyurtlunun 
kalbinde yer edinen Özel Esencan 
Hastanesi 25’inci yılına ‘merhaba’ 
dedi. Esencan Hastanesi’nin yıl-
dönümünün okulların açılmasına 
denk gelmesi nedeniyle hastane-
de ‘Çocuk Şenliği’ organizasyonu 
gerçekleştirdi. 

Muhsin Yazıcıoğlu Parkı’nda 
‘çocuklar umuttur, sevgidir, ülke-
nin geleceğidir’ başlığı ile düzen-
lenen şenlikte gençler; şişme oyun 
parkının içinde doyasıya eğlendi. 
Ayrıca katılan gençlere ikramlarda 
da bulunuldu. Yarın da devam ede-
cek şenlik saat 11.00’da başlayıp 
17.00’da sona erecek. 
ÖZKAN: ESENYURT BÜYÜRKEN 
ESENCAN’DA BÜYÜDÜ

Hastane Müdürü Atakan Özkan 
programa gelen vatandaşlara 
teşekkürlerini iletirken, Esencan 
Hastanesi’nin başarılarla dolu bir 
hikayesi olduğunun altını çizdi. 
Özkan, “Esenyurt’un büyümesi ile 
Esencan’da büyüdü. Hizmetlerimi-
zi artarak devam edecek.  Ülkemi-

zin geleceği çocuklarımız, onla-
rında okul heyecanı var. Mini bir 
festivalle hem yaşımızı kutlarken 
hem de gençlerin eğlenmelerini 
sağladık.” dedi. 
ESENCAN’DAN CUMHURİYET’E ÖZEL 
MUHTEŞEM FESTİVAL

25’inci yıla özel projelerini 
tek tek sıralayan Özkan şunları 
söyledi: 

“İhtiyaç sahibi 25 öğrencimize 
burs vereceğiz. Bakıma muhtaç 25 
yaşlı vatandaşımızın Checkupları 
ücretsiz şekilde yapılacak. Esen-
yurt’ta doğaya destek olunması için 
250 fidan dikimimiz olacak. Sokak 
hayvanlarımıza 250 kilo mama 
yardımı yapacağız. Biz Esenyurtlu-
lar ile büyüdük. Cumhuriyeti’mi-
zin 100’üncü yılı olması ve 25’inci 
yaşımız vesilesiyle Esenyurt’ta 29 
Ekim’de tüm sağlık çalışanlarımız 
ile beraber büyük bir festival hazır-
lığı içerisindeyiz. Aynı zamanda ilk 
kez kadın futbol turnuvası yapaca-
ğız. Herkese dokunmaya ve destek 
olmaya çalışıyoruz.” Süleyman 
Çay-Kent Yaşam Gazetesi    

25 Yıllık başarı hikayesi; 
Esencan Hastanesi 

Esenyurt’ta bulunan Özel
Esencan Hastanesi 25’inci yıl 
münasebetiyle ‘Çocuk Şenliği’ 
düzenledi. 
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Küresel iklim de-
ğişikliği ve gezegenin 
doğal dengesine verilen 
zararlar göz önünde bu-
lundurulduğunda yan-
gın ve sel gibi olayların 
zarar boyutu da her 
defasında daha büyük 
oluyor. Küresel çaptaki 
bu vurdumduymazlığa 
Türkiye’deki plansızlık 
ve kaçak yapılar ek-
lendiğinde ülke olarak 
verdiğimiz can ve mal 
kayıpları açık ara farkla 
diğer ülkelerden daha 
üst sıralarda yer alıyor.
BAŞIMIZA NE GELECEĞİ 
BELLİ DEĞİL!

Marmara’da bekle-
nen deprem nedeniyle 
zaten diken üstünde 
otururken ani bir sel 
baskını yaşayıp aslında 
‘hiçbir afete hazırlıklı 
olmadığımız’ gerçeği 
yüzümüze bir kez daha 
vurdu.

İstanbul bir sel bas-
kınıyla sarsıldı. Başta 
Başakşehir, Küçükçek-
mece ve Arnavutköy’de 
etkili olan yağışlar son-
rasında meydana gelen 
selin ardından ülke ola-
rak ayrım olmaksızın 
tüm afetlere karşı ne 
kadar yumuşak karınlı 
olduğumuz görüldü. 

Sel felaketiyle ilgili 
son durumu aktaran 
İçişleri Bakanı Ali 
Yerlikaya, Kırklareli ve 
İstanbul’da 7 kişinin 
hayatını kaybettiğini, 
31 kişinin yaralandığı-
nı açıkladı.
KÜÇÜKÇEKMECE’DE 
PANİK

Küçükçekmece’nin 
İkitelli semti de seli 
derinden hissetti. Kü-
çükçekmece’de dere ya-
tağı üzerine yapılan bir 
bina, şiddetli yağışlar 
sonrası oluşan taşkın-
ların tehlike boyutunu 

artırırken, plansız 
ve kaçak yapılaşma-
nın afetleri ne kadar 
ölümcül yaptığını bir 
kez daha gözler önüne 
serdi.
İKİ KİŞİ CAN VERDİ!

İki kişinin can 
verdiği sel yağışları için 
üç Cumhuriyet Savcısı 
görevlendirildi. Kent 
Yaşam Gazetesi olarak 
aldığımız ihbarla afet 
bölgesinde vatandaş-
lara mikrofon uzattık. 
Afeti yaşayan vatandaş-
ların söyledikleri selin 
acı boyutunu ve büyük 
kaybın nedenini açıklar 
nitelikte oldu.  
DERE YATAĞINA 
YAPILAN 25 YILLIK 
BİNA

Mehmet Akif 
Mahallesi Sakarya 
Sokak’ta bulunan 25 
yıllık bir binanın dere 
yatağına yapılmasıyla 
oluşan plansız ve kaçak 
yapılaşma, felakete da-
vetiye çıkardı. Binanın 
dere akışını değiştirip 
sellere neden olduğunu 
söyleyen vatandaşlar 
çözüm üretilmesi için 
yetkililere seslendi.  
“DEREYE ‘FALSO’ 
VERİLMİŞ” 

Mikrofonumuza 
konuşan bir vatandaş, 
“Bu derenin önünü 
kesip, ev yapmışlar. 
Dereye falso verildiği 
için düz gelen su bir 
anda o bölgede durup 
sellere neden oluyor. 
Böyle taşkın olayları ile 
sık sık karşılaşıyoruz. 
Hükümete ve İçişleri 
Bakanı’na çağrıda bu-
lunuyorum. Bu bölgeye 
artık çözüm bulsunlar.” 
dedi.
“25 YILDIR LAF 
ANLATAMADIK”

Daha önce orada 
bu boyutta bir olayın 
yaşanmadığını söyle-
yen bir başka vatandaş, 
“Bu bölgede sel olayı 
yoktu. Ama karşıdaki 
bina yüzünden dere 
suyu rahat gitmiyor. 
Zaten depreme daya-
nıklı bir bina değil. Biz 
25 yıl boyunca belediye 
başkanlarına bu sorun-
ları söyledik. Fakat bir 
çözüm yolu yapılmadı. 
Yetkililere sesleniyo-
rum gelin bu bölgeye 
bir el atın.” şeklinde 
isyan etti.
YÖNETMELİKLER 
ÇİĞNENİYOR

Tepkilere neden 
olan binanın 1996 
yılında dönemin imar 
planlarına göre 3 kat 
ruhsat aldığı ancak 
daha sonra imar dışı 4 
kaçak kat yapıldığı yet-
kililer tarafından doğ-

rulandı. Yönetmeliğin 
uygulanmayıp 7 katlı 
bina yapılması başta bi-
nada yaşayanlar olmak 
üzere mahalle sakinle-
rini sel ve deprem gibi 
felaketlerin açık hedefi 
haline getiriyor. 

Başakşehir’den 
başlayıp Küçükçek-
mece Mehmet Akif ve 
Atatürk Mahallelerinin 
ortasından geçen ve 
halk arasında İkitelli 
deresi olarak bilinen bu 
dere geçmişten günü-
müze yaklaşık 25 yıldır 
zaman zaman taşıyor ve 
ölümlere neden oluyor. 
Geçmiş 30 yıdır takip 
ettiğimiz bu derenin 
sorunlarını bundan 
sonrada takip etmeye 
devam edeceğiz. Kent 
Yaşam Gazetesi Celal 
Karaali-Serkan Horuz/
KENT YAŞAM

Bizi öldüren Afet 
değil, ‘KAÇAK’ 

İstanbul’u vuran sel felaketinde birçok afette olduğu gibi yine altyapı ye-
tersizliği, plansız ve kaçak yapılaşma nedeniyle vatandaşlar canından oldu. 

Yıllardır gazete olarak top-
lumsal hassasiyetler konusunda-
ki tavrımızın gereği yaptığımız 
haberlerde ne yazık ki yıllar 
geçse de hiçbir şeyin değişmedi-
ğini görüyoruz.

2018 ve 2022 yılında da ben-
zer manzaralar karşısında gaze-
tecilik refleksimizin gösterdiği 
reaksiyonla yaptığımız haber-
lerin benzerini 2023 yılında da 
yapmak zorunda kalıyoruz. Gö-
rüldüğü gibi geçtiğimiz yıllarda 
da içme suyumuz bazı vatan-
daşların duyarsızlığı nedeniyle 
atıklarla tehdit ediliyor.

İSKİ Avrupa Havza Koruma 
Şube Müdürü Çiçek Yıldırım, 
Avrupa Yakası’nda Büyükçek-
mece, Terkos, Alibey ve Ömerli; 

Anadolu Yakası’nda ise Elmalı 
ve Darlık İçme Suyu Havzaları ve 
kıyı şeritlerinde düzenli olarak 
temizlik çalışması yapıldığını 
söyledi. Son olarak Sazlıdere 
barajında temizlik yapan Çevre 
Koruma ve Kontrol Dairesi 
ekipleri, başta piknikçiler olmak 
üzere bölgeyi ziyaret edenlerin 
attığı çöpleri temizlemek için 1 
hafta süreyle çalıştı. Tek baraj 
havzasından toplam 50 ton atık 
toplandı. Tüm barajlarda düzen-
li olarak temizlik yapan ekipler 
haftada 100 ton çöp topluyor. 
ATIKLAR BERTARAF EDİLİYOR

Bu atıkların büyük bir bölü-
münün göl çevresinde piknik 
yapan ziyaretçilerin bıraktığı ev-

sel atıklar (cam, plastik, metal, 
kâğıt) olduğu görüldü. Toplanan 
atıklar, akabinde İBB tesislerin-
de bertaraf edildi.
HAFTADA EN AZ 2 KEZ 

Çevre Koruma ve Kontrol 
Dairesi Başkanı Adem Şanlı-
soy, baraj havzalarının temiz 
tutulması ve suyun tasarruflu 
kullanılmasının önemini hatır-
latarak, “İstanbul’un suyunu, 
su havzalarından topladığımız 
yağmur suları ile temin ediyo-
ruz. Bu bakımdan havzalarımı-
zın temiz tutulması son derece 
önemli. 7 milyon metrekarelik 
alanda haftada en az 2 kez te-
mizlik çalışmalarını sürdürüyo-
ruz ve haftalık yaklaşık 100 ton 

çöp çıkarıyoruz” dedi.
 Atıkların tabiatın 

sessiz çığlığı olduğu-
nu söyleyen Şanlısoy, 
“Temiz havzaları-
mızdan temiz su 
toplayarak İstanbul-
lulara içilebilir temiz 
su vermeye devam 
ediyoruz. Burada-
ki suları hepimiz 
içiyoruz. Evlerimiz-
den temiz su akması 
için buralara önem 
vermeli ve farkında 
olmalıyız. Çocukla-
rımız ve geleceğimiz 
için suyumuzu kir-
letmeyelim. Her bir 
atık tabiatın sessiz 
çığlığıdır, bu çığlığı 
duymamazlıktan 
gelmeyelim” diye ko-
nuştu. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

İBB’den ‘hayati’ temizlik
İstanbul’a içme suyu sağlayan bütün baraj havzalarında düzenli olarak temizlik yapan 
Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi ekipleri, haftada 100 ton atık topluyor. Son olarak Sazlı-
dere Barajı havzasında çalışma yapan ekipler, sadece burada 50 ton çöp topladı. 
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Maltepe Belediyesi, gençlere 
yönetimde söz vermeye devam 
ediyor. Maltepe’de düzenlenen 
“Genç Akıl Buluşmaları”nın il-
kinde Belediye Başkanı Ali Kılıç 
gençlerin sorularını cevapladı.  
“Gel fikrini söyle, Maltepe’yi 
birlikte yönetelim, geleceği 
seninle inşa edelim” başlıklı 
buluşma, Cumhuriyet Parkı 
Amfi Tiyatrosu’nda düzenlen-
di. Buluşmaya Maltepe’nin 18 
mahallesinden gençler katıldı. 
Maltepe Belediyesi birim mü-
dürleri de yerinde bulundu.

Belediye Başkanı Ali Kılıç, 
2014 yılında belediye başkanlığı 
görevini devraldığında “Malte-
pe seninle değişecek” dediğini 
anımsatarak “Bu değişim sen 
varsan, üretirsen, önerilerini 
sunarsan anlam kazanır.  O 
nedenle dayatan değil danışan 
belediyecilik anlayışından yana 
olduğumuzu söyledik.” dedi.  
Buluşmaların devamının gele-
ceğini belirten Kılıç, gençlerden 
de söz alarak, “Size verdiğimiz 
sözleri denetlemeniz gereki-
yor.” diye konuştu.  
KILIÇ: MALTEPE’Yİ GENÇLERLE 
BERABER İNŞA EDECEĞİZ

Buluşmanın gerçekleştiği 
park alanının öncesinde atıl 
durumda bulunan kurban ke-
sim alanı olduğunu ifade eden 
Kılıç “Burada bir şey yapalım 
dedik. Mahalle sakinlerine 
sorduk. Yüzde 87’si park olsun 
dedi. Maltepe halkının verdi-
ği kararla burayı Cumhuriyet 
Parkı yaptık. Çok iyi bir karar 
almışız. Burada İstanbul’un 
Anadolu yakasının en büyük 
parklarından birini oluşturduk. 
Yaşam alanlarınızla ilgili olarak 
Maltepeli gençlerin imzasını 
taşıyan projeleri hayata geçire-
ceğiz. Bu önerileri daha sonra 
çalışma arkadaşlarım tasnif 
edip projeleri bir araya geti-

recekler. İstanbul’un gelişen 
büyük ilçesi, genç neslin yaşa-
dığı, üniversite kentini sizlerle 
birlikte oluşturmak istiyoruz. 
Bugünü beraber inşa edemezsek 
geleceğimizi karartmış oluruz.” 
şeklinde konuştu.
GENÇ İŞSİZLİĞİ BİTİRECEK 
PROJE; M’EXPO

Maltepe’nin nüfusunun her 
geçen yıl arttığını, üniversiteli 
genç kentine dönüştüğünün 
altını çizen Kılıç, mezun olan 
öğrencilerin ne iş yapacakları 
sorusuna dikkat çekerek şöyle 
dedi: “Maltepe Fuar, Kongre ve 
Yaşam Merkezi M’Expo dengele-
ri pozitif anlamda değiştirecek. 
Nurettin Baransel Kışlası’ndaki 
arazinin projeye tahsis edilme-
siyle ilgili yazı Resmi Gazete’de 
yayımlandı. Projenin tamam-
lanmasıyla 25 bin insan iş 
bulacak, işsizliğe kökten çözüm 
gelecek.”
GENÇLER BAŞKANA SORDU

Buluşmanın sonraki bölü-
münde gençler Maltepe’deki 
yaşamlarına dair sorunlarını, 
sorularını, önerilerini Başkan 

Kılıç ile paylaştı. Kılıç, genç-
lerin isteklerini tek tek not 
alarak sonrasında yanıtlarını 
verdi. Gençler, eğitim, ulaşım, 
kırtasiye ve kitap desteği, spor, 
sanat, temizlik, sokak hayvan-
ları, güvenlik, altyapı konuları 
başta olmak üzere istek ve öne-
rilerini aktardılar. 
KILIÇ GENÇLERİN
ÖNERİLERİNİ DİNLEDİ

Ethem Karakaya, dershane-
de üniversite sınavlarına hazır-
landığını, kitap fiyatlarının çok 
yüksek olduğunu, bütçelerini 
zorlar vaziyette bulunduğunu 
aktarıp kitap ve kırtasiye konu-
larında sıkıntılarını aşmak için 
yardımcı olunmasını istedi. Kı-
lıç, gençlere yaşanan ekonomik 
krizde katkı sunmak istedikleri-
ni, gençlere ve öğrencilere kitap 
ve kırtasiye desteğini değerlen-
direceklerini söyledi. Elif Naz 
Aladağ’ın “Maltepe Belediyesi 
sosyal tesislerinde yemekler 
çok pahalı. Öğrencilere dönük 
indirim yapılabilir mi?” şeklin-
deki önerisine Kılıç “Maltepe 
Belediyesi sosyal tesislerinde 
çay ücretinin bir TL olduğunu 
anımsatarak bu önerisini ele 
alacakları yanıtını verdi. Damla 
Yiğit’in Maltepe’de sanat mer-
kezlerinin sayısının arttırıl-
ması yönündeki talebine cevap 
veren Kılıç, Küçükyalı’da Türk 
edebiyatının usta ismi Orhan 
Kemal’in isminin verileceği 
Orhan Kemal Kültür Merke-
zi’nin kurulacağının müjdesini 
paylaşarak merkezin hazırlık 
çalışmalarının devam ettiğini 
dile getirdi.

Buluşmanın bitiminde 
Kılıç, gençler ile toplu fotoğraf 
çektirdi. Sonrasında sahne alan 
10-44 isimli rock grubu seslen-
dirdiği eserlerle gençlere keyifli
anlar yaşattı. Serkan Horuz/
KENT YAŞAM

Maltepe'yi gençler yönetecek
Maltepe Belediye Baş-

kanı Ali Kılıç, gençlerin 
fikirlerini ve sorunlarını 

dinlemek amacıyla “Genç 
Akıl Buluşmaları”nın 
ilkini gerçekleştirdi.

Bağcılar Belediyesi’nin ev 
sahipliğinde yapılan Türkiye 
Yüzyılı Uluslararası Satranç 
Turnuvası’nda çocuklar, yete-
neklerini sergiledi. 

Gençlik ve Spor Bakanlığı, 
Bağcılar Belediyesi ile Türkiye 
Satranç Federasyonu tarafın-
dan düzenlen Türkiye Yüzyılı 
Uluslararası Satranç Turnuva-
sı, Göztepe Spor Kompleksi’n-
de devam ediyor. 16 ülkeden 
60’ın üzerinde uluslararası 
sporcu olmak üzere toplam 
470 sporcunun kıyasıya yarış-
tığı turnuvada dün de 12 yaş 
altı grubu çocuklar masaya 

oturdu.
ANNE BABALAR
HEYECANLA İZLEDİ

Miniklerin kıyasıya 
mücadele ettiği turnuvada 
aileler de çocuklarını yalnız 
bırakmadı. Tribünde oturan 
anne ve babalar nefeslerini 
tutmuş bir vaziyette çocukları-
nı izledi. Renkli görüntülerin 
de yaşandığı müsabakalarda 
minik oyuncular, yetenekleri-
ni sergiledi. Oyun sonunda ise 
turnuva için hazırlanan özel 
bölümde davetlilere ikramlar-
da bulunuldu.

ÖZDEMİR: SATRANCIN
ÖNEMLİ BİR YERİ VAR

Satrancın çocukların 
fiziksel, sosyal ve duygusal 
gelişiminde önemli bir yeri 
olduğunu söyleyen Bağcılar 
Belediye Başkanı Abdullah 
Özdemir, tüm katılımcılara 
başarılar diledi. 3 Eylül günü 
başlayan turnuva, 9 Eylül’de 
sona erecek. Turnuvanın 
sonunda başarılı olan sporcu-
lara kupa, madalya ve ödülleri 
takdim edilecek. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Bağcılar’ın 
genç beyinleri 

birbiriyle 
yarıştı

Beşiktaş Belediyesi, 7 
üniversite ve 9 kampüsün yer 
aldığı; eğitimin ve öğrencinin 
başkenti Beşiktaş’ta hayata 
geçirdiği, hem eğitim hem de 
sosyal projeleriyle gençlerin 
yanında olmaya devam ediyor. 

Yeni eğitim öğretim yılı 
başlarken ekibiyle yoğun bir 
çalışma temposu içerisinde 
bulunan Beşiktaş Belediye 
Başkanı Rıza Akpolat, 
“Beşiktaş'ta öğrenim 
gören veya ikamet eden 
tüm öğrencilerimize 
başarılar diliyorum. 
Her zaman onların 
yanında ve destekçileri 
olacağız.” dedi.
TESİSLER ÖĞRENCİLERİN
HİZMETİNDE

Beşiktaş Belediyesi, 
yeni eğitim ve öğretim yı-
lında öğrencilere sosyal ve eko-
nomik yönden destek vermeye 

devam ediyor. Öğrenci-Ye, 
Ücretsiz Wi-fi, Beltaş Kitap 
Kafe, Oruç Aruoba Kütüphane-
si, Altan Öymen Kütüphanesi, 

Karaoğlan Gençlik Merkezi 
gibi projeleri hayata geçiren 
Beşiktaş Belediyesi öğrencilerin 
hayatını kolaylaştırıyor. Öğ-
renci-Ye projesiyle Beşiktaş’ta 
üniversite eğitimi gören ya da 
ikamet eden öğrenciler ücretsiz 
yemek yiyebilirken, Beltaş Ki-
tap Cafe, Altan Öymen ve Oruç 
Aruoba kütüphanelerinde rahat 
bir şekilde ders çalışma imkânı 
elde ediyor.

Öğrencilerin arkasında Beşiktaş var!

İYİ Parti Şişli İlçe Başka-
nı Ahmet Ünal, parti olarak 
kuruluş ayarlarına dönme 
kararı aldıklarını ifade ederek, 
“Genel Başkanımız Sayın Meral 
Akşener’in de belirttiği gibi 81 
ilde her seçim bölgesinde kendi 
adaylarımızla seçimlere gire-
ceğiz. Türk siyasetinin kutup-
laşma siyasetinden kurtulması 
için milletimizin önüne güçlü 
bir seçenek sunacağız” dedi.

“ÖNCE ÜLKEM VE MİLLETİM 
SONRA PARTİM”

İYİ Parti’nin kurulduğu 
günden bu yana ‘önce ülkem ve 
milletim sonra partim’ anlayı-
şıyla hareket ettiğini belirten 
Ünal şunları söyledi:

“Önceliğimiz her zaman 
milletimizin çıkarları oldu, ül-
kemiz oldu. Bundan sonra da bu 
çizgide devam edeceğiz. Şurası 

bir gerçek ki ittifak siyaseti Türk 
demokrasisine yaramıyor, ku-
tuplaşmayı körüklüyor, halkın 
asıl sorunlarının konuşulmasını 
engelliyor. Geride kalan seçim 
sürecinde bir kez daha gördük 
ki, ikiye bölünmüş Türkiye 
manzarasında milletimizin 
hiçbir gerçek sorunu gündeme 
bile gelmedi. Bu kısır döngüden 
çıkmamız lazım.”

Ünal: Kuruluş 
ayarlarımıza 
dönüyoruz
İYİ Parti Şişli İlçe Başkanı Ahmet Ünal, İYİ Parti’nin yerel seçimler 
öncesinde nasıl bir politika izleyeceğine ilişkin ipuçları verdi.

31 Mart 2024 tarihinde yapılacak yerel 
seçimlerde İYİ Parti’nin Şişli’de de kendi ada-
yıyla yarışa girmeye hazırlandığını kaydeden 
Ünal, yoğun bir kampanya dönemi için çok 
boyutlu bir hazırlık içinde olduklarını bildir-
di. Ünal şöyle konuştu:

“Şişli’yi 25 yıldır aynı parti ve aynı zihni-
yet yönetiyor. 25 yılın sonunda gelinen nokta 
ortada, Şişlili her gün hayatında bu acı gerçe-
ği yoluyla kaldırımıyla temizliğiyle imarıyla 

yeşil alanıyla yaşıyor. Artık değişim zamanı 
gelmiştir. İYİ Parti Şişli’de değişimin öncüsü 
olacak ve yepyeni bir belediyecilik anlayışının 
temsilcisi olarak hemşerilerimizin huzuruna 
çıkacak. Kuruluş ayarlarına dönen İYİ Parti, 
Şişli’de de üçüncü yolun, aklın, bilimin ve 
sağduyunun temsilcisi olarak yarışacak. Şim-
diden söyleyebilirim ki sadece Şişli’nin değil 
tüm Türkiye’nin konuşacağı proje ve yenilik-
lerle geliyoruz.” Fidan Uğur/KENT YAŞAM

“ŞİŞLİ’DE DEĞİŞİM
 ZAMANI GELDİ”
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14 Mayıs genel seçimle-
rinde CHP İstanbul Milletve-
kili Adaylığı nedeniyle görevi 
bırakan CHP Küçükçekmece 
eski İlçe Başkanı Turgay Özcan 
ile yeni dönem başkanlık için 
adaylığını koyan Galip Özcan 
yarışmıştı. Turgay Özcan 204 
oyla güven tazeleyip yeniden 
başkan seçilirken, Galip Özcan 
198 oy almıştı.  
ÖZCAN ÜÇÜNCÜ DÖNEME ‘MER-
HABA’ DEDİ

Yeni başkan Turgay Özcan 
CHP Küçükçekmece’nin ilçe 
binasında düzenlenen törenle 
mazbatasını alarak üçüncü 
dönemine ‘merhaba’ dedi. 
Önceki dönem İlçe Başkanı 
Durmuş Karadağ ve Turgay Öz-
can kürsüye çıktı. Karadağ, Öz-
can’a mazbatasını takdim etti. 
Durmuş Karadağ ve Turgay 
Özcan dışında; Küçükçekmece 
Belediye Başkanı Kemal Çebi, 
meclis üyelerinin tamamı, eski 
ve yeni yönetim üyeleri, delege-
ler ve basın mensupları katılım 
gösterdi.   
ÖZCAN MÜJDELERİ
TEK TEK SIRALADI

2 yıl içinde Küçükçekmece 
Cumhuriyet Halk Partisi bina-
sının fiziki pozisyonunu büyü-

teceğinin sözünü veren Özcan, 
üst katı da alarak daha büyük 
mekanda özel ve güzel işler 
yapacaklarının altını çizdi. 
Özcan, yaşı ilerlemiş vatandaş-
ların merdiven çıkma sorunu-
nu çözmek adına asansörü tesis 
edeceklerini de duyurdu.
“KIRGINLIKLARA
 SON VERECEĞİM”

Tek değil her zaman örgütü 
yanında alarak güçlü bir şekil-
de ilerleyeceklerini söyleyen 
Özcan, “Mahalle başkanlıkla-
rında da yenilenmeler yapaca-
ğız. Yepyeni bir kadro ile 2024 
yerel seçimlerini omuzlayaca-
ğız. Bana gösterilen eleştirileri 
de dinleyerek çözeceğim. İlk 
iş kırgın olanları ziyaret edip 
onlarla anlaşarak yoluma de-
vam edeceğim. Bu devir teslim 
töreni, tekrardan birlikte olup 
bir araya geleceğiz. Ama çok 
çalışacağız. Herkese iş ve görev 

var. Ben örgütüme güveniyo-
rum.” Şeklinde konuştu.
“KÜÇÜKÇEKMECE’DE 
AK PARTİ’Yİ DEVİREN 
KADROLARDAN 
VAZGEÇMEMELİYİZ”

2024 yerel seçimlerde 
Kemal Çebi’nin yeniden aday 
olmasını arzu ettiğini söyleyen 
Özcan, genel merkezden Kemal 
Çebi’nin başkan adayı olma-
sını talep edeceğini belirtti. 
Özcan, “Partimiz başka bir 
aday gösterirse, Kemal Çebi’ye 
göstereceğim mücadeleyi ona 
da gösteririm. Ama 25 yıl sonra 
Küçükçekmece’de kazanan ve 
15 yıllık AK Parti iktidarlığını 
deviren kadrolardan vazgeçme-
meliyiz.  Başarı, bilimsel bir ta-
rihtir, bilimin anası tekrardır. 
Kemal Çebi ve Ekrem İmamoğ-
lu ile yol yürümeliyiz.” dedi. 
Serkan Horuz/KENT YAŞAM

Özcan mazbatasını aldı
CHP Küçükçekmece’de 
kongre sonucunda İlçe 
başkanı seçilen Turgay 
Özcan, mazbatasını 
alarak göreve başladı.

Kartal’da ‘yönetim’ 
temelden başlıyor

Kartal Belediyesi tarafın-
dan ilçe sorunlarının tespiti ve 
çözüm önerilerinin bulunması 
amacıyla 12 yıldır her ay gerçek-
leştirilen Muhtarlar Toplantısı, 
159. kez düzenlendi. Toplantıda
Kartal’da hayata geçen ve yapıl-
ması planlanan projeler, toplan-
tının ana gündem maddelerini 
oluşturdu. Kartal Belediyesi 
Başkan Yardımcısı İmam Aydın,
Kartal’ın tüm mahallelerine 
dokunarak hizmet götürdükleri-
ni, yapılan çalışmalar ve projeler 
üzerinden anlattı.

Kartal Belediyesi Başkan 
Vekili İmam Aydın’ın başkan-
lığında düzenlenen toplantıya; 
Kartal Belediyesi Başkan Yar-
dımcıları, birim müdürleri ve 
Kartal’daki mahalle muhtarları 
katıldı. 
İSKİ VE İBB İLE BİRLİKTE ÇOK 
ÖNEMLİ MESAFELER ALDIK

Kartal’da gerçekleştirilen 
çalışmalar  ve hizmetlerin  görü-
şüldüğü toplantıda konuşan Ay-
dın, “Göreve geldiğimiz günden 
itibaren Kartal’ın tüm mahalle-
lerine dokunarak hizmet götür-
dük. Eksikler mutlaka olmuştur, 
ama özellikle altyapı konusunda 
İSKİ ve İBB ile birlikte çok büyük 
ve önemli mesafeler aldık. 

Keza Gezegen Kafelerimizi 
açarak önemli bir hizmeti ger-

çekleştirdik. Son olarak Hürriyet 
Mahallemizde bir Gezegen Kafe-
yi daha hizmete açtık.  İnsanla-
rımıza uygun fiyatlarla hizmet 
vermeye çalışıyoruz. 
BİRLİK VE BERABERLİK İÇİNDE 
BU EKONOMİK ÇIKMAZLARI DA 
AŞACAĞIZ

Bununla beraber üniversite, 
lise hazırlık kurslarımız ücret-
siz olarak devam ediyor. Yakın 
zamanda 500 öğrenci kapasiteli 
yurdu hizmete açacağız. Daha 
yapılması gereken çok iş var, 
ama ülkemizde yaşanan tüm 
mali sorunlar da devam ediyor. 
Kartal Belediyesi’nin olanakla-
rının da yetmediği bazı noktalar 
olabiliyor. Netice itibariyle yakıt 
zamları, diğer maliyetlerin art-
ması gibi; ama belediye gelirle-
rinin bu paralelde değişmemesi 
bir engel oluşturuyor. Bu sadece 
Kartal Belediyesi’nde de değil. 
Tüm yerel yönetimler, maliyet 

konusunda ciddi sorunlar ya-
şıyor. Bazı hizmetlerin akma-
sında bu ekonomik durumunda 
etkilerinin olduğunu ifade 
etmek istiyorum. İnanıyoruz 
ki, milletçe birlik ve beraberlik 
içinde bu ekonomik çıkmazları 
da aşacağız. 
ÇOCUKLARIMIZIN YEMEKLERİ 
AŞEVİMİZDEN ÇIKIYOR

Aşevimizden de bahsetmek 
istiyorum. Aşevimizden şu 
anda günlük 100 ihtiyaç sa-
hibi ailemizin yemek ihtiyacı 
karşılanıyor. Aşevimizde yine 
kreşlerimizde eğitim alan ço-
cuklarımızın yemekleri çıkıyor.  
Yaklaşık 1000 çocuğumuzun 
yemek ihtiyacı burada hazır-
lanıyor. Aşevimizin kapasitesi 
günlük 3 bin. Belki vardiya ile 
daha yüksek rakama da çıkıla-
bilir. Allah göstermesin, ama 
olası bir afette aşevimiz Kartal 
için çok kıymetlidir” ifadelerini 
kullandı.

Toplantının devamında, 
muhtarlar tek tek söz alarak, 
mahalleleri ile ilgili sorun ve 
taleplerini Kartal Belediyesi 
yetkililerine aktardı. Yetkililer, 
sorunların çözümü ve taleplerin 
karşılanması için gerekli notları 
alarak, en yakın sürede hareke-
te geçileceğini kaydetti. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

CHP Güngören İlçe Baş-
kanlığı Olağan Kongresi’nde 
mevcut başkan Temel Akkoç, 
yeniden ilçe başkanı seçildi.

Cumhuriyet Halk Parti-
si’nin ilçe örgütlerinde seçim 
heyecanı devam ediyor. CHP 
Güngören’deki kongre tek 
adaylı sakin bir yarışa sahne 
oldu.

CHP Güngören İlçe Baş-
kanlığı 13. Olağan Kongre-
si’ni gerçekleştirdi. Divan 
Başkanlığı’nı Turan Taşkın 
Özer’in yaptığı kongreye 
mevcut başkan Temel Ak-
koç’un tek listesiyle girildi. 
Delegeler arasında oy çoklu-
ğuyla seçimi kazanan Akkoç, 
yeniden ilçe başkanı oldu.

İBB’nin Erdem Beyazıt 
Kültür Merkezi’nde ger-
çekleşen kongreye; CHP 
İstanbul Milletvekili Turan 
Taşkın Özer, İBB ve Güngören 
Belediyesi CHP meclis üyesi 
Alaettin Aktay, siyasi ilçe 
temsilcileri, muhtarlar, de-
lege üyeleri ve meclis üyeleri 

katılım gösterdi.     
AKKOÇ: HAYALİMİZ SOSYAL 
DEMOKRAT BİR GÜNGÖREN

CHP Güngören İlçe 
Başkanı Temel Akkoç, süreç 
içerisinde eşit şekilde partiye 
destek veren insanlarla yol 
yürüdüğünü belirtirken, 
“Çok uzun dönem ilçe 
başkanlığı yapıyorum. Bir 
dönem daha birlikte müca-

delemizi vereceğiz. Hiçbir 
makam ve mevki pazarlığı 
içerisinde görevi yapmıyoruz. 
Umudumuz ve hayalimiz; 
‘Sosyal Demokrat Bir Güngö-
ren’ oluşturmak.” dedi.
“GÜNGÖREN ÇOK ZOR BİR 
YER HALİNE GELDİ”

Güngören’deki 20 yıllık 
AK Parti dönemini eleştiren 
Akkoç, Güngören’de yaşayan 
bir çocuğun ağaca çıkmadığı-
mı, kaza kurşunu ölebilece-
ğini ve köşe başlarında sigara 
içebileceğinin altını çizdi. 
Akkoç, ”Güngören çok zor bir 
yer. Eğitim, konser ve etkinlik 
alanları çok sınırlı ve yeşil alan 
30 cm kadar,  300 bin insan 
7.2 km’ye sıkışmış. Güngören 
kay kaybediyor, eksiklikler 
var. Birlikte olmaz isek zor 
olanı yapamayız ve 20 yıllık 
yönetimleri devam eder. Bizim 
başarı için birlikte olmamız 
gerekiyor. Güngören’deki oy 
artışımızın devam etmesini 
istiyorum. FİDAN UĞUR/Kent 
Yaşam Gazetesi

CHP Güngören yeniden ‘Akkoç’ dedi

Cumhuriyet Halk Partisi 
Sarıyer İlçe Başkanlığı’nda devir 
teslim töreni gerçekleştirildi. 
Büyükdere’deki ilçe binasında 
gerçekleştirilen törende ilçe 
yönetimi, CHP Sarıyer Belediye 
Meclis Üyeleri ve Cumhuriyet 
Halk Partililer yer aldı. Geçtiği-
miz günlerde yapılan kongrede 
delegelerin oylarıyla CHP Sarıyer 
İlçe Başkanı olarak seçilen ve 
bugün de Sarıyer İlçe Seçim 
Kurulu’nda mazbatasını alan 
CHP Sarıyer İlçe Başkanı Volkan 
Yıldız, parti binası önünde bir 
araya gelen partililerce alkış-
lanarak, coşkulu sloganlarla 
karşılandı.
“İKTİDARA GELECEK VE BU 
ÜLKEYİ BİZ YÖNETECEĞİZ”

Cumhuriyet Halk Partisi 
Sarıyer İlçe Başkanlığı görevini 
Volkan Yıldız’a devreden Ahmet 
Güveloğlu konuşmasında, “Sa-
rıyer’in kalbi burada, hepinize 
hoş geldiniz diyorum. Yönetici 
arkadaşlarımla 8 ay gibi kısa 
bir süreç yaşadık. Sarıyerlilerle 
biz elimizden geleni yaptığımı-
za inanıyoruz. Sizler de buna 
inanıyorsunuz. Sarıyer için çok 
sorun yoktu, Sarıyer’de yine 
kazandık ama Türkiye geneli-
ne baktığımız zaman böyle bir 
durum söz konusu değil. Hala 
o sevmediğimiz, yıllardan beri
bizi hapseden, bize her türlü 
işkenceyi yapan hükümet veya
ne derseniz bizi yönetenler hala 
başımızda. O mücadeleye devam 
etmek zorundayız Ama bu her 

gün devam etmek zorundayız ta 
ki seçimi alana kadar, ta ki Cum-
huriyet Halk Partisi’nin iktida-
rına kadar. Bunu da hep beraber 
yapacağız, biz birbirimize gü-
veniyoruz ve koskoca bir aileyiz 
dedik. Türkiye’nin her tarafına 
yayılmış 100 yıllık Bir partiyiz. 
Bu ülkenin, bu emeğin partisi-
yiz. Ülkeyi soyup soğana çeviren 
ve ondan sonra da bırakıp giden, 
adı bile kalmayan partilerden 
değiliz. Bu bir hizmet yarışıdır. 
Öyle ya da böyle iktidara biz 

geleceğiz ve bu ülkeyi biz yönete-
ceğiz. Mahalle başkanlarımdan, 
kadın kollarıma, gençlik kolla-
rıma, yönetici arkadaşlarıma ve 
benimle beraber olan herkese 
teşekkür ediyorum. Ayrıca bizler 
için çok emekleri olan Sarıyer 
Belediye Başkanı Şükrü Genç’e 
teşekkür ediyorum. Volkan 
kardeşime teşekkür ediyor ve 
ona sizin huzurunuzda başarılar 
diliyorum” ifadelerine yer verdi. 
Fidan Uğur/KENT YAŞAM

CHP Sarıyer’de Volkan 
Yıldız görevi devraldı

Cumhuriyet Halk Partisi Sarıyer İlçe Başkanlığı’nda devir teslim töreni gerçekleştirildi. 
CHP Sarıyer’in yeni ilçe başkanı Volkan Yıldız, görevi Ahmet Güveloğlu’ndan devraldı. 

Cumhuriyet Halk Partisi 
Fatih İlçe Başkanlığı’nda devir 
teslim töreni gerçekleştirildi. 
CHP Fatih’in olağan kongre-
de seçilen ilçe başkanı Soner 
Özimer, görevi ilçe başkan 
yardımcısından devraldı. 

Cumhuriyet Halk Partisi 
Fatih İlçe Başkanlığı’nda devir 
teslim töreni gerçekleştirildi. 
Yusufpaşa’da bulunan ilçe 
binasında gerçekleştirilen 
törende ilçe yönetimi CHP Fatih 
Belediyesi meclis üyeleri, parti-
liler yer aldı. Geçtiğimiz Pazar 
günü gerçekleştirilen kongrede 
17 yıllık parti yöneticisi Yavuz 
Nazlıgül’ün başkanlığında 
tek listeyle girilen kongre ile 
ilgili önceki ilçe başkanı Yusuf 
Yetişgin, kürsüye çıkarak genel 
merkezden gelen talimatla 
kongremiz ertelendi diyerek 
kongre salonunu terketmişti. 
Çıkan gerginliğin ardından 

kongrenin iptal nedeninin ilçe 
yöneticisi Yavuz Nazlıgül ile il-
gili basında çıkan asılsız haber-
ler olduğu anlaşılmıştı. Bunun 
üzerine Nazlıgül, adaylıktan 
çekilmiş yerine CHP 2. Bölge 
Milletvekili Adayı Soner Özimer 
başkan adayı olarak listenin 
başına geçmişti. Kongrede 
yapılan seçimde 210 delegenin 
oy kullanmış ve Soner Özimer 
başkanlığa seçilmişti. 
‘11 DELEGEMİZİN İRADESİ İL 
KONGRESİNE YANSIYACAKTIR. 
TÜM FEDAKAR 
YOLDAŞLARIMIZA TEŞEKKÜR 
EDİYORUM’

Kongrenin ardından ilçe 
seçim kuruluna kimin verdiği 
henüz belirlenemeyen itiraz 
dilekçesinin ret edilmesinden 
sonra Özimer, dün ilçe seçim 
kuruluna giderek mazbatasını 

aldı. Beraberindeki partililer ve 
yeni seçilen ilçe yönetim kuru-
lu üyeleri ile birlikte ilçe baş-
kanlığına gelen Özimer, Kong-
rede iddia edildiği gibi genel 
merkezin yazılı bir talimatının 
olmadığını, böyle bir talimatın 
olması halinde ilçe sekreterli-
ğine bildirilmesi gerektiğini bir 
kez daha dile getirerek parti-
lilere yönelik şunları söyledi; 
Pazar günü gerçekleşen ilçe 
kongremiz de hamleye, hamle 
ile cevap verdik. Delege ağır-
lığına kongre ortamı oluşma-
sına rağmen gazete haberleri 
yüzünden kongreyi ertelemeye 
çalışan eski ilçe başkanının 100 
yıllık CHP tarihine düşüreceği 
gölgeye, engel olarak, yapılan 
ilçe kongresinde fedakarlık 
yapan ve 11 il delegesini çıka-
ran, Fatih ilçemizin iradesinin 
İstanbul İl Kongresi’ne yansı-
masını sağlayan tüm fedakar 
yoldaşlarıma selam olsun. 11 
delege çıkmasın diye uğraşan, 
bizden gibi görünüp dedikodu 
üretenler, partili gözüküp il 
başkanlığına dilekçe götüren-
ler artık kusura bakmasınlar. 
Fatih ilçesi 11 delegesiyle 
Fatih’in iradesini il kongresine 
yansıtacaktır. İlçe seçim kurulu 
bugün yönetimimize mazbata-
sını vermiştir. CHP’mize hayırlı 
olsun’ dedi. FİDAN UĞUR-KENT 
YAŞAM 

CHP Fatih’te Soner Özimer görevi devraldı
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2023 – 2024 eğitim öğretim yılı için 11 
Eylül’de çalacak ders zili öncesi okulların ta-
dilat, boya, bakım ve tamir gibi ihtiyaçlarını 
karşılayan Küçükçekmece Belediyesi, ilçedeki 
155 okulda çalışmalarına devam ediyor. 
ÇEBİ: ÇOCUKLARIMIZA VE EĞİTİME YAPILAN 
HER YATIRIM BİZİM İÇİN AYRI ÖNEM TAŞIYOR

Yeni eğitim döneminde tüm öğrencilere 
başarılar dileyen Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi, “Yarınımızın temina-
tı öğrencilerimizin daha temiz, konforlu 
ve hijyenik bir ortamda eğitim almalarına 
olanak sağlamak için her sene olduğu gibi bu 
yıl da ihtiyaç duyulan okullara boya badana-
dan, tadilata, temizlikten, ilaçlamaya gerekli 
desteği veriyoruz. Çocuklarımıza ve gençleri-
mize yaptığımız her yatırım bizim için ayrı 
bir önem taşıyor. Küçükçekmece Belediyesi 
olarak eğitime sağladığımız katkıdan hiçbir 
zaman tasarruf etmedik, etmeyeceğiz” diye 
konuştu. 
TÜM BİRİMLER SAHADA

Küçükçekmece Belediyesi ekipleri, eğitim- 
öğretim sezonunun başlamasına sayılı günler 
kala ilçedeki anaokul, ilkokul, ortaokul ve lise 
düzeyindeki devlet okullarında boya, badana, 
tadilat, tamirat, bakım, onarım ve ilaçlama 
işlemleri gerçekleştiriyor. Temizlik İşleri 
Müdürlüğü ekipleri okulların dış boyama iş-
lemlerini gerçekleştirirken, okul bahçelerinde 
yıkama ve okul içlerinde temizlik çalışmala-
rını yürütüyor.  Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri 
okulların iç dış cephe boyamalarını yaparak, 
konferans salonlarının bakım onarımını 
sağlıyor. 
BAHÇELER, ÇOCUKLAR İÇİN
DAHA KONFORLU HALE GETİRİLİYOR

Okul bahçelerine estetik düzenlemeler 
gerçekleştiren Park ve Bahçeler Müdürlüğü 
ekipleri,  tüm okullarda çim biçme, dalları 
budama, bakım-onarım işlerini hummalı bir 
şekilde tamamlıyor. Spor salonlarındaki bas-
ketbol, voleybol potalarındaki kırıkları onaran 
ekipler, masa, bank gibi kent donatılarındaki 
revize çalışmalarını da tamamlıyor. 
DEZENFEKSİYON VE İLAÇLAMA

Toplum sağlığını korumak ve geliştirmek, 
yaşam kalitesini yükseltmek için okullarda 
temizlik ve dezenfeksiyon geleneğini boz-
mayan Küçükçekmece Belediyesi Veteriner 
İşleri Müdürlüğü ekipleri ise ortak kullanım 
alanlarında dezenfeksiyon, bodrum kat ve 
zemin katlarda ise haşerelere karşı ilaçlama 
çalışması yürütüyor.  

Okullardaki atık pil ve geri dönüşüm kutu-
larının eksikleri ise İklim Değişikliği ve Sıfır 
Atık Müdürlüğü tarafından tamamlanıyor. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Küçükçekmece’nin
okulları temizliğiyle 

örnek olacak
Küçükçekme-
ce Belediyesi, 
eğitime desteğini 
sürdürerek, kent-
teki okulları yeni 
eğitim öğretim 
dönemine hazır. 

Maltepe Belediyesi’nce 
yeni eğitim-öğretim yılı 
başlarken ilçedeki okullarda 
bakım, onarım ve temizlik 
çalışmaları yapılıyor.

Okulların açılmasına 
dek sürecek çalışmayla 
Maltepeli öğrencilerin daha 
temiz ve sağlıklı koşullar-
da eğitim almasına katkı 
sunuluyor. Maltepe Beledi-
yesi Temizlik İşleri Müdür-
lüğü’nce ilçedeki 22 okulun 
içinde ve dışında temizlik, 
okul bahçesinde tanker 
aracı ile yıkama ve zemin 

boyama çalışması tamam-
landı.  
EKSİKLER GİDERİLİYOR

Maltepe Belediyesi Fen 
İşleri Müdürlüğü ekipleri 
ise Yılmaz Mızrak Orta-
okulu’nda, Turgay Ciner 
Ortaokulu’nda, Maltepe 
Orhan Gazi Anadolu İmam 
Hatip Lisesi’nde, Hasan 
Şadoğlu Ortaokulu’nda, 
E.C.A. Elginkan İlköğretim
Okulu’nda, Dumlupınar 
Ortaokulu’nda, Bahadır 
Erdoğdu Rehabilitasyon 

Merkezi’nde duvar ve tavan 
boyama işlemleri gerçekleş-
tirdi. 50. Yıl Besim Kadır-
gan Ortaokulu’nda asfalt 
yama ve onarım çalışmaları 
yapıldı. Bağlarbaşı İlköğ-
retim Okulu’nda,  Bahadır 
Erdoğdu Rehabilitasyon 
Merkezi’nde, Orhangazi 
İlkokulu’nda, Fatih Sultan 
Mehmet Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi’nde kay-
nak, korkuluk ve tel örgü 
çalışmaları sona erdi. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ 

Maltepe’nin okulları 
yeni döneme hazır 

Kartal’da 2023-2024 eği-
tim-öğretim döneminin başla-
masına sayılı günler kala Kartal 
Belediyesi, ilçedeki tüm okullarda 
temizlik çalışması gerçekleştiri-
yor. 

Kartal Belediye Başkanı Gök-
han Yüksel de okullarda yapılan 
temizlik çalışmalarını yerinde 
inceleyerek, okul yöneticileri ile 
bir araya geldi. 
YÜKSEL, YERİNDE İNCELEDİ

Kartal Belediyesi Temizlik 
İşleri Müdürlüğü, ilçenin cadde ve 
sokaklarında temizlik seferberliği-
ne devam ederken, 2023-2024 eği-
tim-öğretim yılı için ilk ders ziline 

hazırlanan okullarda da temizlik 
çalışmalarına hız verdi. Ekipler, 
ilçedeki tüm okullarda hazırlanan 
program kapsamında; ot biçme, 
yıkama, süpürme ve boyama 
çalışmasını gerçekleştiriyor. 

Kartal Belediye Başkanı Gök-
han Yüksel, Çavuşoğlu Ortao-
kulu’nda gerçekleşen temizlik 
çalışmalarını yerinde inceledi. 
Temizlik ekiplerine kolaylıklar di-
leyen Başkan Gökhan Yüksel, okul 
yöneticilerinin taleplerini dinledi, 
eğitim dönemine başlayacak olan 
öğrencilerle de sohbet etti.  
YÜKSEL: ÖĞRENCİLERİMİZ BİZLER 
İÇİN ÇOK KIYMETLİ

Kartal Belediye Başkanı Gök-
han Yüksel, yeni eğitim-öğretim 
yılında tüm öğrencilere başarı-
lar dileyerek; “Kartal Belediyesi 
olarak, ilk ders ziline hazırlanan 
tüm okullarımızda temizlik 
çalışmalarımıza hız veriyoruz. 
Ekiplerimiz şu an çok özverili bir 
çalışma gerçekleştiriyor. Geleceği-
miz, çocuklarımızın okullarındaki 
koşullarını desteklemek de bizler 
için çok önemli. Tüm öğrencile-
rimize, yeni eğitim döneminde 
başarılar diliyor, velililerimizin 
heyecan ve mutluluğunu paylaşı-
yoruz.” ifadelerini kullandı. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Kartal’ın 
okullarında 

kapsamlı
temizlik

Deprem dirençli bir 
kent oluşturmak amacıyla 
çalışmalarına devam eden 
Esenyurt Belediyesi, verdi-
ği Afet Bilinci Eğitimi ile 
vatandaşları depreme karşı 
bilinçlendiriyor. 

Esenyurt Belediyesi, 
olası İstanbul depremine 
hazırlık yapmak amacıyla 
vatandaşlara temel afet 
bilinci eğitimi veriyor. 
Esenyurt Belediyesi Sivil 
Savunma Amirliğine bağlı 
arama kurtarma ekiple-
rinin verdiği eğitimlerde, 
olası bir doğal afette alına-
cak önlemler anlatılıyor. 

Gruplar halinde eğitime 
katılan vatandaşlar, dep-
rem öncesi, sırası ve son-
rasında yapılması gereken-
ler, afet çantası hazırlama, 
çök-kapan-tutun önlemi 
gibi hayati önem taşıyan 
konularda yol gösterici 
bilgileri öğreniyor.
“KÜÇÜK ÖNLEMLER HAYAT 
KURTARIR”

Küçük görünen doğal 
afet önlemlerinin hayat 
kurtardığını söyleyen 
ESAK Amiri Zekeriya Coş-
kun, “Vatandaşlarımızdan 
gelen talepler doğrultu-
sunda Afet Bilinci Eğitimi 

gerçekleştirdik. Teorik eği-
timlerin yanı sıra Hatay’da 
yaşadığımız deprem anını 
burada vatandaşlarımızla 
paylaşıp onların önlem 
almalarını sağlamaya ça-
lışıyoruz. Tabi bunlar kötü 
deneyimler ama deprem 
bölgesinde yaşıyoruz. Dep-
rem hususunda neler yap-
mamız gerektiğini vatan-
daşlarımıza anlatmamız 
gerekli. Ufak bilgiler ve 
eğitimler hayat kurtarıyor. 
Talep geldikçe bu tarz eği-
timlerimiz devam edecek” 
dedi. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Esenyurt’ta örnek 
afet bilinci

Küçükçekmece'nin yeni kaymakamı 
belli oldu. Kaymakam Mehmet Tunç'un 
Ankara Akyurt Kaymakamlığı'na ataması 
sonrası Küçükçekmece'nin yeni kaymaka-
mı Mustafa Anteplioğlu oldu.

Küçükçekmece Kaymakamlığı görevini 
yürüten Kaymakam Mehmet Tunç, Ankara 
Akyurt Kaymakamlığına atanması sonra-
sında İstanbul'un önemli ilçesi Küçükçek-
mece'nin kaymakamlık görevi için İslahiye 
Kaymakamı Mustafa Anteplioğlu ismi 
netleşti.

Gaziantep'in İslahiye ilçesinde görev 
yapan Mustafa Anteplioğlu, Küçükçekme-
ce'nin yeni kaymakamı oldu.

İLK TEBRİK YORULMAZ'DAN
Yeni göreve başlayacak olan Kaymakam 

Mustafa Anteplioğlu'na ilk tebrik Küçük-
çekmece Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başka-
nı Mustafa Yorulmaz'dan geldi.

Yorulmaz yayınladığı tebrik mesajında 
" Küçükçekmece Kaymakamımız olarak 
atanan yeni kaymakamımız Mustafa 
Anteplioğlu'nu tebrik ediyorum. Kısa süre 
de olsa ilçe Kaymakamımız olarak görev 
yapan değerli Kaymakamımız Mehmet 
Tunç'a da yeni görevinde başarılar diliyo-
rum" dedi. KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Yeni kaymakam Anteplioğlu’na 
İLK TEBRİK YORULMAZ’DAN

Küçükçekmece Kaymakamı 
Mustafa Anteplioğlu

Küçükçekmece Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası Başkanı Mustafa Yorulmaz

MUSTAFA ANTEPLİOĞLU KİMDİR?
1976 yılında Kilis’te doğdu. İlk ve orta 

öğrenimini Kilis’te tamamladı. 1999 yılında 
Ankara Üniversitesi Siyasal Bilgiler Fakültesi 
Kamu Yönetimi Bölümünden mezun oldu. 
2000 yılında Gaziantep Kaymakam Adayı 
olarak İçişleri Bakanlığında göreve başla-
dı. Sırasıyla Samsun-Kavak Kaymakam 
Vekilliği, Konya –Doğanhisar Kaymakam 
Vekilliği, Kastamonu-Hanönü Kaymakamlığı, 
Malatya-Kuluncak Kaymakamlığı, Edirne-E-
nez Kaymakamlığı, Kahramanmaraş Vali 
Yardımcılığı, aynı zamanda Kahramanmaraş İl 
Özel İdaresi Genel Sekreterliği, Kahramanma-
raş-Onikişubat Kaymakamlığı, Gümüşhane 
Vali Yardımcılığı görevlerinde bulundu. Ayrıca 
görev süresi içerisinde Belediyelerin ve İl Özel 
İdaresinin mallarını ve personelini devir ve 
paylaştırmak üzere kurulan Devir, Tasfiye ve 
Paylaştırma Komisyonu Başkanlığı, Köylere 
Hizmet Götürme Birliği Başkanlığı, Organize 
Sanayi Bölgeleri Müteşebbis Heyeti Üyeliği, 
Yatırım İzleme ve Koordinasyon Başkanlığı 
gibi birçok kurul ve komisyona başkanlık 
etmiştir.

06.09.2021 tarihinde İslahiye Kaymakam-
lığı görevine başlamıştır.

 Mustafa ANTEPLİOĞLU evli ve 2 çocuk 
babasıdır.
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CHP İstanbul İl kongre-
sinde il başkanlığı adayla-
rının kim olacağı yönünde 
yeni isimler dillendirilmeye 
devam ediyor. Bu kapsamda 
belirlenmesi gereken aday 
profilinin temel özelliğinin 
parti içerisindeki farklı grup 
ve düşünceleri birleştirici, 
bütünleştirici bir özellikte 
olması gerektiği yönünde. 
Bunun yanı sıra iş hayatını 
bilmesi, saygı gören bir başarı 
hikayesi barındırması ve te-
miz bir geçmişe sahip olması 
da özellikle üzerinde durulan 
kriterler olarak göze çarpıyor.

CHP İstanbul ilçe kongre-
lerinde sona doğru yaklaşılır-
ken kulislerde CHP İstanbul İl 
Başkanlığı’na kimlerin aday 
olma ihtimalinin olduğu 
sesleri de yükselmeye başladı. 
Dr. Canan Kaftancıoğlu’nun 
hukuki nedenlerle aday 
olamadığı CHP İstanbul İl 
Başkanlığı’na kimin ve kim-
lerin aday olacağı ise merak 
konusu…Gürsel Tekin, Meh-
met Ali Yüksel, Soner Özimer, 
Onursal Adıgüzel, Turan 
Aydoğan, Cemal Canpolat, 
Özgür Düzgün, Dr. Ali Şeker, 
Dursun Bulut, CHP Bahçeliev-
ler İlçe Başkanı Özgür Çelik 
İstanbul İl Başkanlığı’na aday 

isimler olarak öne çıkarken 
son kulis bilgileri ibrenin 
Selçuk Sarıyar’a döndüğü 
yönünde.
GENÇ, SORUMLULUKLARI 
AĞIR, BAŞARILI SİYASETÇİ 
SELÇUK SARIYAR KİMDİR? 

Siyasete gençlik yıllarında 
CHP Tuzla İlçe Örgütü’nde 
başlayan, CHP Gençlik Kolları 
Başkanlığı yapan, geçtiğimiz 
yerel seçimlerde CHP Beşik-
taş ve İBB Meclis Üyesi olan, 
İBB Meclisi’nde CHP Grup 
Sekreterliği yapan, bu süreçt 
ayrıca CHP Genel Başkanı Ke-
mal Kılıçdaroğlu’na Almanya 
ve ABD ziyaretleri sırasında 
eşlik eden kısa bir süre önce 
CHP Grup Başkanvekili iken 
CHP İstanbul İl Başkanlığı’na 
aday olduğu niyetini açıkça 
ortaya koyarak belediyedeki 
görevinden ayrılan Selçuk 
Sarıyar, İstanbul Siyasal Bil-
giler Fakültesi Kamu Yöneti-
mi’nden mezun olmuş, Kamu 
Hukuku ve İşletme üzerine 
iki yüksek lisans yapmış. 
Sabancı Üniversitesi’nin da-
vetiyle üniversitede çalışmaya 
başlayan Sarıyar, akabinde 
uluslararası bir danışmanlık 
şirketi kurmuştur. Anadili 
gibi İngilizce bilen Sarıyar, 

CHP’nin yerelde iktidarının 
başarılı bir şekilde yürümesi 
adına önemli sorumluluklar 
almış CHP Genel Başkanı Ke-
mal Kılıçdaroğlu’na yurt dışı 
gezileri sırasında danışman-
lık yapmıştır. 

Cumhuriyet Halk Parti-
si İstanbul delegasoyunu-
nun, CHP’nin yenilenmesi, 
siyasetin genç ve ehil ellerde 
iktidara doğru yürümesi 
sürecinde Cumhuriyet Halk 
Partisi kültürüyle yetişmiş, 
genç bir il başkanı adayı iste-
diği özellikle yeni seçilen genç 
ilçe başkanlarının isteğinin 
de bu yönde olduğu ve Selçuk 
Sarıyar’a, CHP Genel Başkanı 
Kemal Kılıçdaoğlu, İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ekrem İmamoğlu ve İstanbul 
Milletvekili Erdoğan Top-
rak’ın olumlu baktığı ve bu 
konuda önümüzdeki günlerde 
bir uzlaşmaya varacakları 
gelen diğer kulis bilgileri 
arasında.

Şayet anlaşma sağlana-
madığı takdirde il kongresine 
iki adayla girileceğine yönelik 
seslerin de yükseldiği kongre 
sürecine yönelik değerlendir-
meleri gazetemizden aktar-
maya devam edeceğiz. FİDAN 
UĞUR-KENT YAŞAM

CHP İstanbul ‘da 39 ilçenin tamamı olağan kongre sürecini 
tamamladı. Şimdi gözler 30 Eylül ya da 1 Ekim tarihinde Bostancı 
Gösteri Merkezi’nde yapılması düşünülen İstanbul İl Kongre-
si’nde. CHP Bahçelievler İlçe Başkanı Özgür Çelik diğeri ise İBB 
Başkanvekili görevinden İstanbul İl Başkanı aday adayı olması 
nedeniyle ayrılan Selçuk Sarıyar. İstanbul’da yapılan kongre-
lerin ardından delegasyon üzerinde etkili olduğu dillendirilen 
Erdoğan Toprak ve ekibinin Özgür Çelik ismini CHP Genel Başkanı 
Kemal Kılıçdaroğlu’na önerdiği ancak Kılıçdaroğlu’nun daha çok 
İstanbul’un yeni başkanının Selçuk Sarıyar olmasını istediği ge-
len son kulis bilgileri arasında. Gelen diğer bir kulis bilgisi ise güç 
dengesini elinde tutanların aralarında anlaşmaması durumunda 
il kongresine iki adayla girilmesi yönünde. 

Selçuk 

Sarıyar mı? 
CHP İstanbul’un başkan adayı 

“Mayıs 2013 tarihinde açılan 

Autopia Otomobil Alışveriş 

Merkezi için korkunç rant iddiaları 

gündeme taşındı”

Gazeteci Emin 
Beyaz’ın günde-
me getirdiği ve 
Esenyurt Belediye 
Meclisi’nde de 
konuşulan Autopia 
Otomobil Alışveriş 
Merkezi’nde büyük 
rantların döndüğü 
öne sürüldü.

İddiaya göre 
proje dışı yapılan 
onlarca hukuksuz 
kaçak yapı milyon 
dolarlara satıldı. 
Vahim iddialar 
arasında ortak 
kullanım alanları, 
merdiven altları ve 
reklam alanları gibi 
yerler bile dükkana 
dönüştürülüp, ruh-
sat alınarak satıldı.
BÜYÜK RANT 
SAĞLADILAR

Projenin sahibi 
Gül ve Keleşoğlu 
aileleri iddialara 
göre yaptığı kaçak 
yapılarla milyon 
dolarlar kazandı. 
Alışveriş merkezin-
deki bazı esnaflar da 
durumdan oldukça 
şikayetçi. Merdi-
ven altları, ortak 
kullanım alanları, 
araçların giriş çıkış 
yollarının adeta 
‘gasp’ edildiğini 
ifade ediyorlar.
YIKIMA DAVETİYE 
ÇIKARIYOR

Örneğin yemek 
alanının tamamen 
galeriye dönüştü-
rülmesi, kolonla-
rın delinmesi ve 
binanın statiğinin 

bozulmasının, 
beklenen Marmara 
depremiyle birlikte 
alışveriş merkezinde 
büyük bir yıkıma 
neden olabileceği 
konusunda ciddi 
çekinceler var.
KAÇAK SU İDDİASI

AVM’nin su-
yunun bile kaçak 
olduğu ve İSKİ ile 
hazinenin bu konu-
da ciddi zarara uğra-
tıldığı öne sürülü-
yor. Ayrıca Esenyurt 
İlçe Sağlık Müdür-
lüğü’nün şikayet 
üzerine araştırma 
başlattığı incele-
meyle birlikte kaçak 
suyun sağlıksız 
olduğu tespit edildi. 
DSİ’nin ise İSKİ’ye 
‘kaçak’ raporu yaz-
dığı bildiriliyor.
MECLİSTE GÜNDEME 
TAŞINDI

Esenyurt Be-
lediyesi AK Parti 
Grup Başkan Vekili 
Gazanfer Karakaş, 
Autopia ile ilgili 
iddiaları gündeme 
getirerek Esenyurt 
Belediyesi’ne ko-
nuyla ilgili sorular 
sordu.

İstanbul’un böy-
le bir yolsuzluk gör-
mediğini söyleyen 
Karakaş, “Vahim 
iddialara karşın 
iki aydır Esenyurt 
Belediyesi’nden do-
yurucu bir açıklama 
gelmedi.” dedi.
“ÇATI KATINDA 
DANS OKULU”

Karakaş, “Auto-
pia Otomobil Alış-
veriş Merkezi'nin 
en üst katı galeriler 
için sergi alanı ola-
rak kullanılıyor iken 
ne hikmetse belli 
yerleri kapatılarak 
bugün Autopia'nın 
çatı katında bir 
dans okulu açılmış. 
Okul eğitim veriyor. 
Ruhsatı yok, olamaz 
zaten mümkün 
değil. İşletme ile 
alakalı müsaade-
si yok ve siz buna 
izin vermişsiniz. 
Siz bu koltuklarda 
ne yapıyorsunuz? 
AVM'in çatı katında 
dans okulunun ne 
işi var?” ifadelerini 
kullandı.
“CANINIZ ÇOK 
YANACAK”

Karakaş, bele-
diye yönetiminin 
hesap vereceğini 
söyleyerek, “Kaldı-
rımlar, merdiven 
boşlukları, ortak 
kullanım alanla-
rına ama her yere 
dükkanlar kondu-
rulmuş. Bu konuyla 
alakalı çok canınız 
yanacak demedi 
demeyin. Önümüz-
de ki günlerde bizim 
tarafımızdan bu ko-
nuyla alakalı daha 
kapsamlı basın 
açıklaması yapıla-
cak. Görün bakalım 
burayla alakalı neler 
olacak” diye konuş-
tu. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Gözler Esenyurt 
Belediyesi’nde; 

Autopia’da neler oluyor?
Autopia Otomobil Alışveriş Merkezi hakkında Esenyurt Belediyesi’ni töhmet altında bırakan id-
dialar yer aldı. Yerel basında yer alan iş hanı, Esenyurt Belediye Meclisi’nin gündemine de girdi.

31 Mart’ta yapıl-
ması öngörülen 2024 
yerel seçimlerine 
sayılı günler kala AK 
Parti tarafında seçim 
startı verildi. 

AK Parti İstanbul 
İl Başkanlığı saha 
çalışmalarına başla-
dığını düzenlediği bir 
basın toplantısıyla 
duyurdu. 'Yeniden 
İstanbul' programına 
AK Parti İstanbul İl 
Başkanı Osman Nuri 
Kabaktepe ve millet-
vekilleri tam kadro 
katıldı. Çalışmalar 
öğlen saatlerine doğ-
ru milletvekillerinin 
ev ve esnaf ziyaretleri 
ile sona erecek. 
KABAKTEPE: 
İSTANBUL'UN KAYIP 
4 YILI

Program kapsa-

mında açıklamada 
bulunan Kabaktepe, 
çalışmalara tüm 
hızıyla başladıklarını 
açıklarken AK Parti 
olarak İstanbul'u tek-
rar kazanacaklarının 
altını çizdi. 

İBB'nin 4 yıl 
boyunca kayıp yıllar 
yaşattığını söyleyen 
Kabaktepe, Konut-
larda, su havzasında 
ve İETT'de  İBB'nin 
sınıfta kaldığını vur-
guladı. Kabaktepe, 
"Tuttukları sözleri 
yerine getiremeyen 
bir belediye ile karşı 
karşıyayız. Bu yüz-
den yeniden Esenyurt 
ve İstanbul'un anah-
tarını Recep Tayyip 
Erdoğan'a emanet 
edeceğiz." dedi. 
KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Kayıp yıllar
telafi edilecek

Yeniden İstanbul; 

AK Parti İstanbul İl Başkanlığı, 2024 yerel seçim çalış-
maları için saha çalışmalarına başladığını duyurdu.
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Bu yazı doğrudan Türkiye ile alakalı değil 
ancak Türkiye’de yaşadığım için burada şahit 
olduğum olaylardan yola çıkıyorum. Tüm dün-
yada da benzer olayların yaşandığını bildiğim 
için insanlık gibi geniş bir kavram kullanarak 
anlatmak istiyorum çünkü konu sadece “insan”

İşim gereği gündemi ve olayları anlık 
olarak takip ediyorum ve hergün beni biraz 
daha duygusuz bir hale sokan, duyarsızlaştıran 
şeyler görüyorum.

Olaylar psikolojimi olumsuz yönde etkile-
se de, beni insanlık ve dünyanın geleceği adına 
derin düşüncelere itiyor.

Mardin’de yolda kendi halinde uzanan bir 
yavru köpeği başına demir çubukla defalarca 
vurarak katleden bir kişiyi gördüm. Yine sayı-
sız masum canlı durduk yere katledilebiliyor. 
Öte yandan yolda bulduğu engelli bir hayvana 
protez ayak yaptıran insan-
lar da var.

Tüm gezegende iki 
seçeneğimiz mevcut. 
Saymakta zorlandığımız, 
ırk, din, dil, kültür fark 
etmeksizin dünyada sa-
dece iki çeşit var; İYİ VE 
KÖTÜ...

Dünyadaki asıl savaş 
iyiler ve kötüler arasında-
dır. İnsanlık tarihi boyunca 
devam eden bir savaş bu 
ve bir taraf elenmediği 
sürece devam edecek. İnsanlık 
geleceği için kötülüğü elemesi gerekiyor.

Kötülük olmazsa iyilik olmaz gibi felsefik, 
sonu olmayan bir açmaza girmeye gerek yok. 
Kötülük olmazsa iyilik bal gibi de olur, çok 
da iyi olur emin olun. Aksi takdirde güç, hırs, 
para savaşı devam edecek. Sınıf farklılıkları 
devam edecek, açlık ve sefalet devam edecek. 
Üçüncü dünya savaşı da çıkacak, dördüncüsü 
beşincisi de... Nükleer savaş da, kimyasal sa-
vaş da aklınıza gelebilecek her türlü katliamın 
yaşanacağından emin olabilirsiniz.

İnsanlık bu elemeyi yapmadığı sürece bir 
üst seviyeye geçip dünya dışı medeniyetlerle 
de tanışamayacak ve sürekli geriye gidecek. 
Nitekim bu geriye gidiş uzun süredir başlamış 
görünüyor ve artık net bir şekilde gözümüzün 
önünde cereyan ediyor.

Bu kötülüğün bilimsel açıklamaları da var. 
Anatomik olarak bazı beyin lobları az gelişmiş 
ve psikopatlığa, caniliğe daha yatkın bireyler 
oluşuyor. Bu yine evrimsel bir süreçtir. Bir 
psikopat veya cani laboratuvar testleriyle an-
laşılabiliyor artık bilimdeki gelişmeler bunun 
imkanını da insanlığa tanımış durumda. Bu 
tip insanların güzel bir gelecek için elenmesi 
gerekiyor. Bunun da en sağlıklı ve adil yolu 
belki kısırlaştırmak olabilir. Çünkü doğal ev-
rimsel sürece bırakıldığı takdirde istenmeyen 
kötü çeşit sayısal olarak farkı açacak. Bunun 
nedeni, onların daha çok üremesi ve üreme 
istekleridir.

İnsanlık kötülüğü elemezse çıkacak küre-
sel çapta savaşlar, ülkelerin içindeki çatışmalar 
veya bir kıtlık ve kriz anında ortaya çıkacak 
kaosta bu kötü insanların ne kadar zararlı 
olacağı görülecek. Kendisine hiçbir şekilde 
zarar vermeyen bir masumun canına acımasız-
ca, işkence ederek kıyanların bir kıtlık anında 
yemeğini paylaşmamak için yapacağı şeyleri 
hayal etmenizi istiyorum.

Bu kötülük tabiki sadece sıradan halkın 
arasında değil, çok tehlikeli bir şekilde ülkele-
rin birinci derece yönetim kademelerinde olan 
kişilerde de yaygın. Özellikle liderler ve belli 
bir gücü elinde bulunduran zengin politikacı-
ların sayısı hiç az değil. İşte dünyadaki açlığın 
ve savaşın bitmeme nedeni de onların güçlü 
olması ve uluslararası güç dengeleriyle rahat-
lıkla oynayabilmeleridir.

Sonuç olarak dünyadaki din, dil, ırk gibi 
kavramların tamamen ortadan kalkacağı ve 
sadece İYİ ile KÖTÜ arasında bir çatışmanın 
olacağını düşünüyorum. Ve bu çatışmanın so-
nucu da gezegenimiz ile insan ırkının kaderini 
belirleyecektir.

İnsanlık kötüyü 
ayıklamalı

Fazıl Anıl
KILIÇLI

Dün başlayan Cumhu-
riyet Halk Partisi 100. Yıl 
Etkinlikleri"nin ilki, Genel 
Başkan Kemal Kılıçdaroğ-
lu'nun katılımıyla Ankara'da 
gerçekleştirildi. 

Kemal Kılıçdaroğlu'nun, 
eşi Selvi Kılıçdaroğlu ile 
katıldığı parti genel merkez 
bahçesindeki program, saygı 
duruşunda bulunulması 
ve İstiklal Marşı'nın okun-
masıyla başladı. Şef Hakan 
Tepeli yönetiminde Beylik-
düzü Çoksesli Gençlik Koro-
su'nun marşlar seslendirdiği 
programda, Besteci Bujor 
Hoinic'in, Kılıçdaroğlu'nun 
"Adalet Yürüyüşü"nden esin-
lenerek bestelediği ve partiye 
hediye edilen "100. Yıl Cum-
huriyet Marşı" da dinletildi. 
Programda, Sunay Akın 
da "Aydınlanma Yolunda 
CHP" anlatısı gerçekleştirdi. 
“Geçmişin Mirasıyla Yeni 
Yüzyıla" sloganıyla düzen-
lenen program ses ve ışık 
gösterileriyle sona erdi.

Cumhuriyet Halk Partisi 
100. Yıl etkinlikleri parti-
nin kurulduğu gün olan 9 

Eylül’de tüm il ve ilçelerde 
sabah saatlerinde meydanlar-
da Atatürk Anıtı’na konulan 
çelenk sunma törenleriyle 
devam etti. CHP İstanbul il 
Başkanlığı adına İl Başkan 
Yardımcısı Saniye Yurdakul, 
CHP Beyoğlu ilçe Başkanı Mu-
harrem Bulut ve çok sayıda 
partili sabah saat 10;30’da 
Taksim Anıtı’na çelenk 
bırakarak, saygı duruşunda 
bulundular. Sarıyer Meydanı 
Atatürk Anıtı önünde, Fa-
tih’te Şehremini Saray Mey-
danı’nda, Beşiktaş’ta Barba-
ros Meydanı’nda düzenlenen 

çelenk sunma törenlerinde 
konuşan ilçe başkanları, 
Cumhuriyet’i kuran, Cum-
huriyet kadar köklü, Mustafa 
Kemal Atatürk’ün partili-
lerine emanet ettiği olan 
Cumhuriyet Halk Partisi’nin 
100 yılını kutlamak amacıyla 
bir araya geldiklerini ifade 
ederek, ‘Bir millettin esaret-
ten kurtuluşuna, bir ülkenin 
baştan aşağı yeniden kurul-
muş olmasına öncülük eden 
Cumhuriyet Halk Partisi’nin 
parçası olmaktan onur ve 
gurur duyuyoruz’ denildi.

‘CUMHURİYET HALK PARTİSİ, 
MİLLETİMİZİN HER FERDİNE 
EMANET EDİLMİŞTİR’

Dünün zorluklarıyla 
büyüyen, yarının idealleriyle 
dimdik ayakta duran Cumhu-
riyet Halk Partisi’ne inaçla-
rının tam olduğu belirtilen 
açıklamada,  ilçe başkanları, 
‘Büyük Atatürk Cumhuriyet’i 
ilan etmeden 1922 Aralığı’n-
da barıştan sonra halkçılık 
esası üzerine dayanan e halk 
fırkası adında siyasi bir fırka 
kurma niyetinde olduğunu 
belirterek Kurtuluş Savaşı 

sonrası ülkemizin yeni bir 
yönetime kavuşması ile bir-
likte 9 Eylül 1923’te Türki-
ye’nin ilk siyasi partisi olarak 
Cumhuriyet Halk Partisi’ni 
kurmuştur. Cumhuriyet Halk 
Partisi, millettin kayıtsız 
şartsız egemenliğini sağlayan 
Cumhuriyet’e bir asırdır şart-
sız koşulsuz yoldaşlık etmiş-
tir. Öyle ki dünyada yüzüncü 
yaşını doldurmuş sayılı parti-
lerden biri olmuştur. Cum-
huriyet Halk Partisi yüzyıllık 
geleneği, siyasi deneyimi ile 
çağdaş Türkiye’nin en önemli 
miraslarından birisidir. Bu 
miras sadece bize değil Büyük 
Atatürk tarafından milleti-
mizin her ferdine emanet 
edilmiştir. Cumhuriyet Halk 
Partisi olarak bu kutsal mira-
sın omuzlarımıza yüklediği 
sorumluluğun farkında-
yız. Ülkemizin değerlerini 
korumak ve gelecek nesillere 
aktarmak için tüm inancı-
mızla dün olduğu gibi bugün 
de çalışmalarımızı aralıksız 
sürdüreceğiz’ ifadelerine yer 
verdi. FİDAN UĞUR-KENT 
YAŞAM 

Cumhuriyet Halk Partisi’nin 
100. Yılı kutlandı

Cumhuriyetin kurucusu Cumhuriyet Halk Partisi’nin yüzüncü yıl 
etkinlikleri Ankara ve İstanbul’da çeşitli etkinliklerle kutlandı. 

Sarıyer’e değer ve anlam katan 
projelerin başında da Sarıyer ve 
hatta İstanbulluların bir araya 
gelip kaliteli zaman geçirecek-
leri meydanlar geliyor. Ayazağa 
Mahallesi’nde yapılan meydan 
çalışmasından sonra şimdi de sıra 
Sarıyer Merkez’de.

Şimdiye kadar Sarıyerliler için 
önemli çalışmalara imza atan 
İBB ve Sarıyer Belediyesi ekiple-
ri; Baltalimanı Yaşam Vadisi,  
Atatürk Kent Orman’ı ve Büyük-
lere Fidanlığı ve Ayazağa Meydan 

düzenlemesi gibi önemli çalışma-
ların ardından şimdi de Sarıyer ve 
İstanbulluların uğrak mekânla-
rından olan Sarıyer Merkez’de bir 
meydan düzenlemesi gerçekleştir-
mek için bir araya geldi. Sarıyer 
Belediye Başkanı Şükrü Genç, İBB 
Genel Sekreter Yardımcısı Arif 
Gürkan Alpay’ın ve Sarıyer Bele-
diyesi teknik ekibin buluştuğu 
toplantıda Sarıyer Meydan ziyaret 
edildi, Sarıyer’e değer katacak 
yeni projeler için sahada incele-
melerde bulunuldu.

“MEYDANLAR HERKESİN BULUŞ-
TUĞU YERLER”

“Biz daha öncede Ayazağa 
meydanında düzenleme çalışma-
ları yapmıştık” diyen İBB Genel 
Sekreter Yardımcısı Arif Gürkan 
Alpay konuşmasını şu sözlerle 
tamamladı: “Geçtiğimiz hafta-
larda yaşam vadimizin açılışını 
yaptık, Atatürk Kent Ormanımı-
zın açılışını çok önceden yapmış-
tık ve buna Büyüklere Fidanlığı 
da yakın zamanda eklenecek. 

Meydanlar herkesin buluştuğu, 
bir arada zaman geçirdiği yerler 
ve bu bizim için büyük önem arz 
ediyor. Sarıyer meydan için şu an 
incelemelerimizi sürdürüyoruz, 
burada bir takım izinlerimiz vardı 
onlarla alakalı çalışmalarımızı 
yaptık, diğer alanlarla alakalı 
programlamamızı sürdürüyoruz 
yakın zamanda çalışmalara başla-
yacağız” dedi.
İKİ YENİ MÜJDE 

Sarıyer Merkez’de yapılacak 
olan çalışmanın çok önemli ve 

üzerinde uzun zamandır duru-
lan bir proje olduğuna değinen 
Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü 
Genç konuşmasında şu başlıklara 
değindi; “Burada bazı alanlarda 
çökmeler var bu çökmelerin güç-
lendirilmesi ve tahkim edilmesi 
gerekiyor. Bunun bile izinleri beş 
ay kadar sürebiliyor. Biz tüm aşa-
maları emek vererek sonlandır-
dık. Şimdi de kolay kısma geldik 
diyebiliriz. Buranın kısa sürede 
toparlanacağını düşünüyorum. 
Alanda zaten bir meydan vardı 

ama insanların kullanımına çok 
da elverişli bir meydan değildi, 
artık daha konforlu bir alan 
yaratmayı planlıyoruz. Burası çok 
önemli ve tabii ki hedefimiz kısa 
sürede bitirmek. Sarıyer Mey-
dan'da yapılacak olan düzenleme 
çalışmasının içerisinde balıkçılar 
çarşısı da yer alacak. Bunun yanı 
sıra Maden Muhtarlığının yakı-
nında da çok güzel bir balık satış 
yeri yapmayı planlıyoruz.” KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Sarıyer’e değer katacak 
meydanlar geliyor

Sarıyer ve İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi 

Sarıyerliler için yapılan 
birbirinden değerli 

çalışmalara her gün bir 
yenisini daha ekliyor. 

Sarıyer Belediyesi Arama Kurtarma 
Köpeği Şilan Kırklareli'de etkili olan 
sağanak yağışlar sonrasında kaybolan 
vatandaşların kurtarılması için afet 
bölgesine gönderildi. Demirköy ilçesine 
bağlı İğneada beldesinde sağanak yağ-
mur, derelerin taşması ve su baskınları-
na neden oldu. 
ŞİLAN EKİBE KATILDI

AFAD, Sahil Güvenlik Komutanlığı, 
Jandarma Arama Kurtarma, itfaiye, 
Polis Arama Kurtarma Timleri bölgede 
kayıp vatandaşlara ulaşabilmek için 

arama kurtarma çalışması başlattı. 
Kırklareli Valiliği tarafından yapılan 
‘köpekli arama ekipleri’ yardım çağrısı 
üzerine, İstanbul Valiliği ve AFAD tara-
fından görevlendirilen Sarıyer Beledi-
yesi Arama Kurtarma Köpeği Şilan da 
çalışmalara destek için bölgeye gönde-
rildi. 5 kilometre uzunluğundaki vadide 
900'ü aşkın kişinin yaptığı aramalar 
donucunda 5 kişinin cansız bedeni-
ne ulaşılırken, 1 kişi için ise arama 
çalışmaları devam ediyor. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Sarıyer’in 
Şilan’ı 
görevde
Sel ve taşkınların vurduğu Kırklareli’ndeki bungalov 
tatil tesisindeki evlerin sürüklenmesi sonucu kaybo-
lan vatandaşların arama kurtarma çalışmaları için 
Sarıyer Belediyesi’nin arama kurtarma köpeği Şilan 
da görevlendirildi. Çalışmaların ikinci gününde 5 
kişinin cansız bedenine ulaşılırken, emekli bir öğret-
men için arama çalışmaları devam ediyor. 
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İstanbul Büyükşehir 
Belediye (İBB) Başkanı Ekrem 
İmamoğlu, Ülke Politikaları 
Vakfı (ÜPV) ve Reform Enstitü-
sü tarafından, İstanbul Kongre 
Merkezi’nde düzenlenen, 
“100. Yılında CHP” başlıklı pa-
nelin açılış konuşmasını yaptı. 
“Siyasi tarihimizde çok özel bir 
yeri olan bir günün yıldönümü 
vesilesiyle bir aradayız” diyen 
İmamoğlu, şunları söyledi: 
“BİZİM GELECEĞE UMUT TAŞI-
MAMIZ LAZIM”

“Naçizane kanaatim şu: 
CHP, son 43 yıldır, zihni ve fiili 
bir değişememe sorunu yaşı-
yor. 1980’den bugüne, dünya 
ve Türkiye, muazzam biçimde 
değişirken, bu değişime ayak 
uyduramayan CHP, kendisini 
adeta ebedi ve ezeli muhalefet 
partisi konumuna oturttu ve 
hapsetti. Halbuki 600 yıllık 
bir imparatorluk çökerken, 
1923 şartlarında dünyanın 
en devrimci hareketlerinden 
birini yaratıp, doğrusunu ya-
panların partisi olarak kurulan 
CHP, 1960’larda ve 1970’ler-

de dünyanın ve Türkiye’nin 
değişimine ayak uydurarak da 
doğruyu yapmıştı. Ne var ki, 
1980’den sonra aynı kabiliyeti 
gösteremedi. Dünya ve Türkiye 
değişirken, CHP, atalete düş-
tü. Geçmişteki başarılarıyla 
avunur ve sadece o başarıları 
savunur bir noktaya geriledik. 
Geçmişteki başarılarıyla avun-
duk. Elbette gurur duyuyoruz. 
Ama avunamayız ve sadece o 
başarıları savunan bir noktaya 
geriledik. Geçmişi konuşmak, 

geçmişle avunmak bir Cumhu-
riyet Halk Partiliye, devrimci 
bir partinin evlatları olarak 
bizlere yakışmaz. Bizim gelece-
ğe umut taşımamız lazım. Ne 
yazık ki, atalete düşmemizin 
maliyeti büyük oldu.”
“CHP DEĞİŞİRSE, TÜRKİYE 
DEĞİŞİR”

“Aynı zamanda, iktidarın 
değişebileceğine inancın azal-
dığı bir toplumsal ruh haliyle 
de giriyoruz. Bu hali kabulle-

nemeyiz. Ben, kabullenmiyo-
rum. Ülkemin de partimin de 
bundan daha iyisini yapabile-
ceğine tüm kalbimle inanıyo-
rum. CHP’nin de Türkiye’nin 
de değişeceğine inanıyorum. 
CHP değişirse, Türkiye deği-
şir… En çok da buna inanı-
yorum. CHP’nin bu duruma 
katkısıyla yüzleşmek zorun-
dayız. Bu güzel ülkeye karşı, 
tarih huzurunda sorumluyuz 
ve ben partimin bundan daha 
iyisini yapabileceğine tüm 
kalbimle inanıyorum. CHP’nin 
de Türkiye’nin de değişeceğine 
inancım tam. Neyin değişmesi 
gerektiğine ilişkin görüşleri-
mi de paylaşmak istiyorum. 
CHP’de değişimin iki ekseni, 
iki esas boyutu olmalı. Par-
tinin hem vizyonu hem de 
işleyişi değişmeli. Parti işleyi-
şindeki değişimin nasıl olması 
gerektiğine dair düşünceleri-
mi başka vesilelerle, parti içi 
toplantılarda paylaşırım. Bu 
toplantıda, CHP’nin yeni viz-
yonunun ne olması gerektiğine 
odaklanmak istiyorum.” KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

CHP değişirse 
Türkiye değişir

İmamoğlu’ndan 100. yıl mesajı:
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, İstanbul Kongre Merkezi’nde düzenlenen, “100. Yılında CHP” başlıklı panelin açılışında konuştu. 

Şişli Belediyesi Eylül aynı 
meclisinin birinci bileşimi ger-
çekleşti. Şişli Belediye Başkanı 
Muammer Keskin’in başkanlık 
ettiği meclis toplantısında 
gündemdeki maddeler ilgili 
komisyonlara havale edildi. 
Gündem dışı söz konuşmalar 
bölümünde söz alan CHP’li Şişli 
Belediyesi Meclis Üyesi Erhan 
Kaya, Roman vatandaşların 
siyasette daha geniş bir şekilde 
temsiliyet hakkına ulaşmak 
istediklerini ifade ederek şun-
ları söyledi;  Yüz yıllardan beri 
romanlar ötelenen bir görülen 
ve aynı zamanda da sağlıkta 
barınmada istihdam da eği-
timde diğer toplumlardan daha 
derinleşmiş sorunları vardır. 
Bunlar merkez hükümetlerin 
yok saydığı görmezden geldiği 
bir siyaset anlayışıydı. Bizler 
bu yüzden ki siyasette maalesef 
10-0 geri gelmekteyiz. Lakin
siyasette bizleri görmezden 
gelenlere inat Sayın Genel 
Başkanımız Kemal Kılıçdaroğlu 
Türkiye’De bir ilki gerçekleşti-
rerek 2015’te Roman milletve-
kilini Ankara’da yüce mecliste 
Romanların temsiliyet hakkını 
vermiştir. Kendilerine Roman-
lar adına teşekkür ediyoruz.
KAYA, BAŞKAN MUAMMER 
KESKİN’E TEŞEKKÜR ETTİ 

Romanlar’la bir nebze 
olsa da helalleşmiştir ve yine 
İstanbul’da, Şişli’de bir ilki 
gerçekleştiren Şişli Belediye 
Başkanımız Muammer Keskin, 
belediye meclis üyesi olarak 
sadece benim şahsımı değil 
Roman toplumu adına meclis-
te temsiliyet vererek ışığımızı 
yakmıştır. Işık yakmak öyle 
prizi açıp kapatmak değildir. 

Sayın Başkanımıza söylenen-
leri çok iyi biliyoruz. ‘Mecliste 
Romanlara ne gerek var. Onlara 
bir erzak versen’ diyenlere rağ-
men belediyemizin yüce mec-
lisinde Şişli’yi, Kuştepe’yi ve 
Romanların meclis üyesi olarak 
bizleri onurlandırmıştır.

Lakin bu bize bir lütuf değil 
hakkımız olan bir siyasi mü-
cadelenin kazanımıdır. Şunu 
belirtmek isterim ki, artık Ro-
manlar siyasette 20 liraya satın 
alınan şakşakçılar değil öyle de 
görülmeyecekler ve bizleri bu 
tür sıfatların içine koyanlarla 
da günü geldiğinde hesapla-
şacağız. Buradan seslenmek 
istiyorum. Şişli’de siyaset 
yapan kendini lider zanneden-
lere bizleri erzakla üç beş kuruş 
parayla yıllarca kandıranlar bir 
tek sözümüz onlara; Tencere-
nin dibi kara yaverlerinden yok 
fayda…

Artık yeter diyoruz. Bu 
siyaset anlayışını bırakın e 
artık bizler de siyasetin için-
de yönetici bireyler olarak bu 
sahnede yer almak istiyoruz. 
Bizim de üniversite okumuş ço-
cuklarımız var. Bunun yanında 
her toplumda bulunan alaylı 
temiz siyaset yapan dostları-
mız var. 10-0  başladığımız bu 
yolculukta her partiden siyasi 
alacağımız var. Her kesim gibi 
eşit siyaset istiyoruz. Bizlere 
lütuf değil asıl olanı istiyoruz. 
Bu yüce meclislerde en azından 
bir arkadaşımızın temsiliyet 
hakkı bulunmasını  rica edi-
yoruz. Bizler geleceğimiz olan 
çocuklarımız için bir umut aynı 
zamanda cesaret ve rol model 
olmak istiyoruz ve sonuna ka-
dar mücadele edeceğiz.  FİDAN 
UĞUR-KENT YAŞAM

Erhan Kaya: 
Romanlara siyasette 
daha fazla temsiliyet 

hakkı verilmeli
Şişli Belediyesi Eylül ayı meclis toplantısında gündem dışı 
söz alan Şişli Meclis Üyesi Erhan Kaya, meclis sıralarında 
Roman siyasetçilere yer veren CHP Genel Başkanı Kemal 
Kılıçdaroğlu ve Şişli Belediye Başkanı Muammer Keskin’ne 
teşekkür ederek İstanbul’da önemli bir kesimi oluşturan 
Roman yurttaşlara siyaset yapma imkanı ve daha fazla 
temsiliyet hakkı verilmesi gerektiğini vurguladı.

Beklenen İstanbul dep-
remi için zamanın daral-
dığını ve depreme hazırlık 
çalışmalarının hız kesme-
den sürdürüldüğünü belir-
ten Başkan Akgün; “Bunun 
içerisinde Tepecik merkezin 
1000’lik planların devreye 
sokulması var. Meclis tatil 
olduğu için Büyükşehir 
5000’lik itirazları karara 
bağlayıp gönderemedi ama 
bizim 1000’lik planlarımız 
bitti” açıklamasını yaptı.
AKGÜN: BÜYÜKÇEKMECE 
BARAJI’NIN İLK DEFA 
KURUDUĞUNU GÖRDÜK

Büyükçekmece Belediye 
Başkanı Dr. Hasan Akgün, 
küresel anlamda yaşanan 
ve Türkiye’de de kendi-
sini hissettiren kuraklık 

riskine dikkat çekerek şöyle 
konuştu; “Büyükçekmece 
Barajı’nın ilk defa tama-
mıyla kuruduğunu gördük. 
Şu anda yüzde 11 civarında 
ve suyu kullanmaya devam 
ediyoruz. Melen’den gelen 
suyun miktarı yükseltil-
di. Birkaç yerde Avrupa 
Yakası’na su aktaran 
boruların devreye sokuldu-
ğunu İSKİ Genel Müdürü 
söyledi. Gölün ilk defa bu 
hale geldiğin görmekten 
son derece üzüntülüyüm. 
Göllerimizi, derelerimizi ve 
denizlerimizi kendimizden 
önce koruyamazsak sonu-
muz vahimdir. Çünkü bu 
kaynaklar bir daha geriye 
döndürülemeyecek kaynak-
lardır.”  

Akgün: Doğayı koruyamazsak 

Büyükçekmece Belediye Meclisi Eylül ayı 
toplantısını Belediye Başkanı Dr. Hasan 
Akgün başkanlığında gerçekleştirdi.

sonumuz vahim

Beklenen İstanbul depremi 
için zamanın iyice daraldığını 
kaydeden Başkan Akgün, Büyük-
çekmece’de depreme hazırlık ça-
lışmalarının hız kesmeden devam 
ettiğini belirterek şu açıklamayı 
yaptı; “Deprem geliyor. Birbirini 
hiç tanımayan bilim insanları 
“İstanbul 7.5 büyüklüğünde bir 
depremle sarsılacak. Çok bü-
yük kayıplar olacak” diyor. Biz 
de yıkmaya ve yapmaya devam 
ediyoruz. Deprem çalışmamız 
yoğun devam ediyor. Bunun içe-
risinde Tepecik merkezin 1000’lik 
planların devreye sokulması var. 

Meclis tatil olduğu için Büyük-
şehir 5000’lik itirazları karara 
bağlayıp bize gönderemedi ama 
bizim 1000’lik planlarımız bitti. 
5000’lik planlara göre 1000’lik 
planlarımızı teknik ekibimiz, 
planlama ekibimiz çok güçlü bir 
planlama ekibimiz var. Ağus-
tos’un 15’lerinde bitirdiler. Bize 
geldiği aydan sonraki hangi gün 
meclis varsa o gün yapılacak. 
Gerekirse olağanüstü meclis yapa-
cağım zaman kazanmak için.  
Tepecik merkezde depremde ayak-
ta duramayacak çok sayıda bina 
var.” Serkan Horuz/KENT YAŞAM

“MECLİSİ OLAĞANÜSTÜ
TOPLAYACAĞIM”

Çatalca Belediyesi 2023 yılı 
Eylül ayı toplantısı, Belediye 
Meclis Salonu’nda yapıldı.  

Gündem maddelerinin ikinci 
maddesi oy çokluğuyla meclis-
ten geçerken, diğer maddelerin 
tamamı oy birliğiyle meclisten 
geçti.
ÜNER: 100. YILA 100 YILLIK 
HİZMETLER VERDİK

Çatalca Belediyesi Eylül 
ayı meclis toplantısı, Belediye 
Başkanı Mesut Üner ve meclis 
üyelerinin katılımıyla, Belediye 
Meclis Salonu’nda gerçekleşti. 
Gündem maddelerinin tartışıl-

maya başlandığı toplantıda yer 
yer gerilimler yaşandı. Üner, 
yapılan hizmetleri sıralarken 28 
tane vaatle çıktıklarını, sonuç 
olarak da 48 tane iş yaptıklarını 
söyledi. Üner, “Cumhuriyetin 
100’üncü yılındayız. 100 yıllık 
hizmetler verdik” dedi.
GÖRÜŞÜLEN MADDELERİN
TAMAMI KABUL EDİLDİ

Gündem maddelerinin ikinci 
maddesi oy çokluğuyla meclis-
ten geçerken, diğer maddelerin 
tamamı oy birliğiyle meclisten 
geçti. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Çatalca Belediyesi Eylül ayı
meclis toplantısını gerçekleştirdi
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Ümraniye Belediyesi tarafından il-
çenin kardeşlik, dayanışma ve hoşgörü 
iklimine katkıda bulunmak amacıyla 
düzenlenen Yöresel Günler Festivali, 
Ümraniye Santral Meydanı’nda başla-
dı. Festivalde, 30 ilin dernek ve fede-
rasyonlarının da bulunduğu stantlarda 
yöresel lezzetler ve kültürler tanıtılıyor. 
Ümraniye’de vatandaşların yoğun 
ilgi gösterdiği Yöresel Günler Festivali 
açılışında Ümraniye Belediye Baş-
kanı İsmet Yıldırım tek tek stantları 
dolaşarak vatandaşlara kendi elleriyle 
ikramda bulundu.
ÜST DÜZEY KATILIM

Mehter takımı ve folklor ekibinin 
gösterisi ile başlayan festivale Ümrani-
ye Belediye Başkanı İsmet Yıldırım’ın 
yanı sıra; AK Parti İstanbul Milletvekil-
leri Tuğba Işık Ercan ve Hulki Cevizoğ-
lu ile Stk temsilcileri katıldı. Anado-
lu’nun farklı lezzetlerinin yer aldığı 
festivalde vatandaşlar birçok şehrin 
yöresel lezzetlerini tatma fırsatı buldu. 
Muhteşem lezzetler, İstanbullulara 
sunulurken yerel sanatçılarda konser-
leriyle bu lezzetlere eşlik etti.
ANADOLU’NUN ZENGİNLİĞİ, 
ÜMRANİYE’NİN GÜZELLİĞİYLE 
BULUŞTU

Festivalde bir konuşmasına gerçek-
leştiren Ümraniye Belediye Başkanı 
İsmet Yıldırım, “Bir ilki daha başarı-
yoruz. Hepimiz Anadolu’nun farklı 
yerlerinden gelsek de Anadolu’nun 
güzelliklerini İstanbul’da, Ümrani-
ye’mizde yaşatıyoruz. Kardeşlik sevgi, 
saygı ve dostluklar burada daha da 
çok gelişiyor. Bir ramazan havasını 
Ümraniye’mizde tekrar tesis ediyoruz. 
İnşallah bu tür etkinliklerimizin deva-
mı gelecektir” dedi.
VEKİLLER 
MEMLEKETLERİNDE HİSSETTİ

AK Parti İstanbul Milletvekili Tuğba 
Işık Ercan, “Her bir yöremizin tatları-
nı, kültürlerini az da olsa tanımış ol-
duk organizasyonda emeği geçen başta 
Belediye Başkanımız İsmet Yıldırım 
olmak üzere, herkese teşekkür ediyo-
rum” dedi.

AK Parti İstanbul Milletvekili Hulki 
Cevizoğlu ise “Bugün kendimi Gire-
sun’a gelmiş gibi hissediyorum. Bu-
rada çok güzel bir atmosfer oluşturul-
muş. Festivalde emeği geçen Belediye 
Başkanımız ve tüm ekibine teşekkürle-
rimi sunuyorum” dedi.
AKŞAMLARI KULAKLARIN
PASI SİLİNECEK

Yöresel sanatçılar, söyledikleri şar-
kılar ve türkülerle Ümraniyeliler’e coş-
kulu bir gece yaşattı. Festival boyunca 
yörelere ait halk oyunları ekipleri ve 30 
ilin yerel sanatçıları her akşam renkli 
performansları ile vatandaşlarla bulu-
şacak. Ümraniye’den Anadolu’ya Yöre-
sel Geceler, Cumartesi günü Ümraniye 
Santral Meydanı’nda Artvin ve Yozgat 
Gecesi ile devam edecek. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Ümraniye’de ‘yöresel’ hasret bitti; 
20 günlük festival! 

Ümraniye Belediyesi tarafından bu yıl ilk kez düzenlenen ve 20 gün sürecek olan Yöresel Günler Festivali başladı. 

Türkiye’de son zamanlarda büyük 
gelişim gösteren kozmetik sektö-
ründe büyük başarılara imza atması 
beklenen “Misiraç Kozmetik”, ilk 
şubesini Küçükçekmece’de, Serkan 
Horuz’un ev sahipliğinde coşkulu bir 
törenle açtı. 

Açılışa siyasi parti ilçe yöneticile-
ri, iş dünyasından önemli isimler ve 
çok sayıda kişi katıldı. Kısmetse Olur 
yarışmacılarından Mesut Balkan ve 
Sedat Polat da Misiraç Kozmetik ile iş 
ortaklığı yaparak, ‘Francesco Smalto’ 
isimli parfüm markalarıyla, kozme-
tik bünyesinde yer alacaklar. 
“GENÇLERİN VE KADINLARIN 
MARKASI”

Misiraç Kozmetik geniş yelpazeli 
ürün çeşitliliği ve piyasa ortalamala-
rına göre daha uygun fiyatlarıyla cep 
dostu bir marka olarak kadınlar ve 
gençlere hitap ediyor.

Başta Tunahan Fazlı olmak üzere 
markayı yaratan ortakların yüksek 
kar amacı gütmemeleri nedeniyle 
Misiraç Kozmetik, piyasadaki reka-
bette hızlı bir yol alacağa benziyor.

Açılış töreninin ardından, bizler 
de Kent Yaşam Gazetesi olarak açılışa 
katılan siyasetçilerin ve iş dünyasın-
dan ünlü isimlerin duygu ve düşün-
celerini aldık. 
“DÜNYA’YA AÇILACAĞIZ”

Misiraç Kozmetik’in ortakların-
dan olan Tunahan Fazlı, ise açmış 
oldukları işletmenin heyecanını ve 
bu yolda vermiş olduğu emekleri şu 
sözlerle anlattı: “30 yıldır Küçük-
çekmece’de yaşıyorum. İlk kozmetik 
mağazamızı, Küçükçekmece’de aç-

mak istedik. Kozmetik mağazasında, 
toptan ve perakende satışlar yapaca-
ğız. Şubelerimiz artacak,  Kozmetik 
ürünlerini uyguna veren yok. Her 
şeyi göz önünde bulundurduk, iler-
leyeceğiz.  Hedefimiz sadece Türkiye 
değil,  dünyaya açılacağız” dedi. 
“KALİTELİ BİR KOZMETİK 
MAĞAZASI”

İş insanı Özdemir Polat da, açılışa 
dair duygularını şu sözlerle dile 
getirdi: “Bugün Küçükçekmece’de yol 
arkadaşım, çok değerli bir dostum 
mekân açtı. Gayet kaliteli, nezih 
bir kozmetik mağazası. Kendilerine 
bol kazançlar diliyorum.  Hayırlara 
ve başarılara vesile olması dileğiy-
le. Küçükçekmece’ye iyi bir yatırım 
olacak.”
AYGÜN: KÜÇÜKÇEKMECE’YE
BÜYÜK YATIRIM 

Açılış’ta ilk olarak mikrofon 
uzattığımız Cumhuriyet Halk Parti-
si(CHP) Küçükçekmece Meclis Üyesi 
Gökhan Aygün, açılışa dair şunları 
dile getirdi; “ Küçükçekmece’ye bu 
tarz bir işletme kazandırdıkları için 
öncelikle işletme sahiplerine teşek-
kür ediyoruz. Bereketli ve hayırlı ka-
zançları olsun. Güzel bir iş olacağının 
kanaatindeyiz.”
“GÜZEL ÜRÜNLER OLDUĞU AŞİKAR”

İşletme sahiplerine yaptıkları 
yatırımdan kaynaklı teşekkürlerini 
ileten İyi Parti Küçükçekmece İlçe 
Başkanı Fatma Çolak, ise ‘Misiraç 
Kozmetik’in ürünlerinin gençler ve 
kadınlara hitap eden ürünler oldu-
ğunu söyledi. Çolak, “Arkadaşları-

mız işletmelerini yeni açtılar, güzel 
ürünler olduğu aşikar. Kadınların ve 
gençlerin ilgisini çeken ürünler var.  
Ülke ekonomisinin bozuk olduğu bu 
günlerde, umarım iyi şeyler yaparlar,  
birçok yerde şube açacaklar inanıyo-
ruz” diye belirtti.  
‘FRANCESCO SMALTO’ DA MİSİRAÇ 
KOZMETİK’TE’

Misiraç Kozmetik’te satılan  
‘Francesco Smalto’da parfüm marka-
sının sahibi ve aynı zamanda Kısmet-
se Olur yarışmasından tanıdığımız 
Mesut Balkan ise, açılışa dair duygu-
larını şu sözlerle aktardı;

“Sedat Polat, kardeşimle uzun 
zamandır ne yapacağımızı düşünü-
yorduk. Sonra genç kardeşlerimize 
alabilecekleri bir marka çıkaralım, 
‘kaliteli ve iyi bir fiyattan da koku su-
nalım’ dedik. Muradımıza erdik.  Bu 
noktada kardeşlerimize karşı başarılı 
bir görevi yerine getirmiş olacağız. 
Beğendikleri kokuyu, onlara sunmuş 
olacağız. Bütün Türkiye’de bunu 
başaracağız.” 
‘AMACIMIZ KAR DEĞİL’

Amaçlarının kâr olmadığını 
belirten Balkan, “Hedefimiz, kar-
deşlerimizin bütçelerine göre par-
füm alabilmeleri. Parfümümüz bir 
İtalyan markası. Bu marka İtalya’da 
tekstil anlamında bilindik bir marka. 
Kozmetik alanında olmayan bir 
markaydı.  O markanın patentini 
aldık ve Türkiye’de değerlendirdik. 
Türkiye’de, oldukça başarılı olacağız” 
ifadelerini kullandı. Serkan Horuz/
KENT YAŞAM 

“Misiraç Kozmetik” Serkan Horuz’un 
ev sahipliğinde ilk şubesini açtı

Kozmetikte büyük başarılara imza atması beklenen “Misiraç Koz-
metik” ilk şubesini Küçükçekmece’de, coşkulu bir törenle açtı.

CHP Küçükçekmece Meclis 
Üyesi Gökhan Aygün

İYİ Parti Küçükçekmece İlçe 
Başkanı Fatma Çolak

Misiraç Kozmetik Kurucu 
Ortağı Tunahan Fazlı

İş İnsanı 
Özdemir Polat

İYİ Parti Küçükçekmece 
İlçe Başkanvekili 

Rasim Yıldırım
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Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ın ‘Mutlaka almalıyız’ de-
diği İstanbul’a AK Parti’den kimin 
aday olacağı merak konusu. Murat 
Kurum’un kesin aday olacağı ko-
nuşulurken, Cumhurbaşkanı’nın 
“Acele etmeden karar vereceğiz” 
açıklamasıyla kafaların karışık 
olduğu, “Nasıl bir aday?” soru-
suna odaklanıldığı konuşulmaya 
başlandı. 

Özellikle AK Parti’nin CHP’ye 
muhalefet ettiği Şişli, Sarıyer, Ata-
şehir gibi ilçelerde yerel siyasetçiler, 
nasıl bir aday sorusunun çerçeve-
sini çiziyorlar. Ak Parti tabanında 
İstanbul için, hatta Şişli, Sarıyer, 
Ataşehir ve benzer sosyolojideki 
ilçelerde Kadir Topbaş çizgisinde 
bir aday profilinin doğru olduğu 
kanaati hakim. 

Türkiye’de 2019 seçimlerinde 30 
büyükşehirden 11'ini CHP, 15'ini AK 
Parti, 3'ünü HDP, 1'ini ise MHP al-
mıştı. Türkiye Cumhurbaşkanı Re-
cep Tayyip Erdoğan, birkaç ay önce 
verdiği mesajında İstanbul başta 
olmak üzere büyükşehir belediyele-
rini kazanmak istediklerini belirt-
mişti. Dün alınan kulis bilgilerin-
den biri de AK Parti’nin belediye 
seçimlerinde aday göstereceği 8 ilçe 
başkanından istifalarını istediği 
oldu. Merak edilen konu ise AK Par-
ti’nin, geçtiğimiz günlerde İstanbul 

Büyükşehir Belediye Başkanlığı’na 
bir kez daha aday olacağını ifade 
eden Ekrem İmamoğlu’nun karşısı-
na kimi aday göstereceği?
AK PARTİ ADAYI İÇİN
KRİTERLER NELER?

Seçim dönemi yaklaşırken, 
İstanbul’u almak isteyen Ak Parti, 
toplumun her kesimine hitap 
edecek isim arayışında. Ak Par-
ti’nin adayında aranan kriterlerse, 
“İstanbul’la sarsılmaz güçlü bağları 
olan, parti teşkilatıyla arası iyi, 
kucaklayıcı bir üslup kullanan, 
polemiklerle anılmayan, hizmet 
odaklı, gençleri etkileyen ve kültür 
sanat faaliyetlerine açık” olmak…

Tüm bu kriterleri kapsayacak 
isim arayışı devam ederken, parti 
yönetimi her ismi ince eleyip sık 
dokuyor. İsmi öne çıkan adayların 
profilleri tek tek değerlendiriliyor, 
muhtemel adayların artı ve eksi 
yönleri masaya konulup üzerinde 
çalışmalar yürütülüyor.
KULİSLERDE HANGİ
İSİMLER KONUŞULUYOR?

AK Parti İstanbul Büyükşehir 
Belediye Başkanlığı için Çevre ve Şe-
hircilik eski Bakanı Murat Kurum, 
Ulaştırma eski Bakanı Adil Karais-
mailoğlu, Sağlık Bakanı Fahrettin 
Koca, Fatih Belediye Başkanı M. 

Ergün Turan, Esenler Belediye Baş-
kanı Mehmet Tevfik Göksu isimleri 
konuşuluyordu. 

Bakanlar Murat Kurum ve Adil 
Karaismailoğlu’nun AK Parti’nin 
İBB adayı olmak istedikleri, bu 
konuda çalışmalara başladıkları 
biliniyor. Her iki bakan da görevde 
oldukları sürece İstanbul’a ilgilerini 
her fırsatta dile getirdiler. Geçti-
ğimiz günlerde adı anılan Sağlık 
Bakanı Fahrettin Koca ise, adaylık 
iddialarını yalanlayarak böyle bir 
düşüncesi olmadığını ifade etti.

Fatih Belediye Başkanı M. Ergün 
Turan, ilçesinde yaptığı çalışma-
larla dikkati çekerken, İBB Ak Parti 
Grup Başkanvekili de olan Esenler 
Belediye Başkanı Mehmet Tevfik 
Göksu, İBB Başkanı Ekrem İmamoğ-
lu ile girdiği polemiklerle gündeme 
geliyor.

Sahada son dönemlerde dile ge-
tirilen, “Kadir Topbaş gibi bir aday 
olmalı” şeklindeki söylem, akla Ah-
met Misbah Demircan ismini getiri-
yor. Kadir Topbaş’a benzer özellikler 
taşıyan, üç dönem Beyoğlu Belediye 
Başkanı olarak görev yaptığı süreçte 
hayata geçirdiği önemli projelerle 
ilçeye vizyon katan,  Topbaş gibi 
Beyoğlu eski Belediye Başkanı 
olan Demircan, bir dönem Kültür 
Turizm Bakan Yardımcılığı yaptı ve 
halen yeni bir görev bekliyor.  

Seçimler yaklaşırken, ibrenin 
kime doğru döneceğine karar vere-
cek isim, Cumhurbaşkanı Erdoğan 
olacak. İstanbul’a son derece önem 
veren Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın 
kararını verirken ince eleyip sık do-
kuyacağı biliniyor. Kulisler her ne 
kadar hareketli olsa da, beklenme-
yen başka bir ismin de aday göste-
rilmesi sürpriz olmayacak. FİDAN 
UĞUR-KENT YAŞAM

AK Parti’nin İstanbul adayını 
‘kriterler’ belirleyecek

AK Parti İBB Adaylığında kriterler isimlerden daha önemli olmaya başladı.
MURAT KURUM

ADİL KARAİSMAİLOĞLU

TEVFİK GÖKSU

AHMET MİSBAH DEMİRCAN

TURAN ERGÜN FAHRETTİN KOCA

Silivri Belediye Başkanı 
Volkan Yılmaz’ın ‘Eğitime Ya-
tırım Projeleri’ aralıksız devam 
ediyor. Silivri Belediyesi, 2023-
2024 eğitim öğretim dönemin-
de ilkokula yeni başlayan 1. 
sınıf öğrencilerine okul çantası 
ve 1 yıllık ihtiyaçlarını karşı-
layacak kırtasiye malzemesi 
hediye etti. Öğrenciler için özel 
olarak hazırlanan setlerin içeri-
sinde okul çantası ve beslenme 
çantası seti, 10’lu el işi kâğıdı, 
12’li kuru boya, 12’li pastel 
boya, 12’li sulu boya, 12’li 
defter kitap etiketi, abaküs, A5 
çizgili defter, A5 kareli defter, 
güzel yazı defteri, defter kabı 
seti, kalem açacağı (kalemtı-
raş), kalemlik, kırmızı kurşun 
kalem, siyah kurşun kalem, 
resim defteri, sayı sayma seti, 
silgi, stick yapıştırıcı, tahta ka-
lem seti, oyun hamuru seti ve 
makas gibi malzemeler yer aldı. 
Okul setlerinin yaklaşık 3.500 
öğrenciye ulaştırıldığı proje 
kapsamında Büyükkılıçlı İlk ve 
Ortaokulunda temsili dağıtım 
töreni düzenlendi. Öğrenciler 
okul çantalarını ve kırtasiye 
malzemelerini Silivri Belediye 
Başkanı Volkan Yılmaz ve İlçe 
Milli Eğitim Müdürü Zekeriya 
Artar’ın elinden teslim aldı. 
ARTAR: GELENEKSEL
HALE GELDİ

Törenin açılış konuşmasını 
yapan İlçe Milli Eğitim Müdü-
rü Zekeriya Artar, “Yaptığımız 
çalışmalardaki amacımız Siliv-
ri’mizde çocuklarımızın daha 
nitelikli eğitim görüp vatanına, 
milletine bağlı bireyler olarak 

yetişmesidir. Bu konuda bizler-
den desteklerini esirgemeyen 
herkese teşekkür ediyorum. 
Artık gelenekselleşen bir sü-
recimiz var. 1. sınıfa başlayan 
çocuklarımızın çantaları ve 
kırtasiye malzemeleri Silivri 
Belediyemiz tarafından hazır-
lanıyor. Bu minvalde Belediye 
Başkanımız Volkan Yılmaz’a 
teşekkür ediyorum.” dedi.
YILMAZ: YANLARINDA OLMAYA 
DEVAM EDECEĞİM

Törende bir konuşma yapan 
Silivri Belediye Başkanı Volkan 
Yılmaz, “2023-2024 eğitim yılı 
uyum haftasının içerisinde 
Büyükkılıçlı köy okulundayız. 
1. sınıfa başlayan çocuklarımız
için ders zili çaldı. Diğer öğren-
cilerimiz için ise önümüzdeki
pazartesi ders zili çalacak. Biz 
her yıl 1. sınıfa başlayan çocuk-
larımızın okul çantalarını ve
kırtasiye malzemelerini hazır-
lıyoruz. Göreve geldiğimiz ilk
günden itibaren Silivri’de ço-
cuklara, gençlere nasıl dokuna-
biliriz, onların eğitim, kültür 
ve sanat hayatlarına nasıl katkı
sunabiliriz diye araştırmalar
yaptık ve bu konuda çalışmalar 
yaptık. Bir sloganımız vardı; 
Silivri çarşı meydanından, 
sahilden ibaret değil, köyleri-
miz, köy okullarımız var dedik.
Hanımefendilerimizin gözle-
rinizdeki en büyük endişenin
çocuklarına iyi bir gelecek 
hazırlamak olduğunu biliyor-
duk. Yemeyip yedirdiğiniz,
giymeyip giydirdiğiniz çocuk-
lar, bizim çocuklarımız dedik 
ve şunu söyledik; Silivri’de 8. 

sınıfı bitiren her çocuğumuz 
bir yabancı dil konuşabilecek, 
bir müzik aleti çalabilecek ve 
lisanslı sporcu olacak demiştik. 
Yani onları donanımlı bir şe-
kilde hayata hazırlamak bizim 
vazifemiz demiştik. Maalesef 
ki özel okullarla devlet okulla-
rımız arasında bir makas var 
ama Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan ve Milli Eğitim 
Bakanlığının çalışmalarıyla bu 
makas her geçen gün kapanı-
yor. Yerel yönetimler olarak 
bizlerin de bu konuda sorum-
lulukları olması gerekiyor. Yal-
nızca İlçe Milli Eğitim Müdü-
rüne, Milli Eğitim Bakanlığına 
topu atarak bu görevlerden, 
bu sorumluluklardan kaçma-
malıyız. Çünkü çocuklarımızı 
yarınlara hazırlamak bizlerin 
de asli görevleri arasında. Bu 
vizyonla çıktığımız yolda 12 
köy okulumuzda çok hızlı bir 
şekilde kampanya başlattık. 
‘Kütüphanesi, bilgisayar odası 
ve tiyatro salonu olmayan köy 
okulu kalmayacak’ dedik. 
Büyükkılıçlı’daki bu okulumuz 
da o köy okullarımızın arasın-
daydı. Okullarımızın kütüp-
hanesini, bilgisayar odasını 
ve tiyatro salonunu yaptık. 
Bunu yaparken okullarımızın 
fiziki yapısına da dokunulması 
gerektiğini fark ettik. Sponsor-
larımızın katkılarıyla okulları-
mızın hijyen şartlarını, fiziki 
şartlarını yeniledik. Dış cephe-
lerinden tutun fiziki şartları-
nın yenilenmesiyle ilgili tüm 
çalışmalarımızı tamamladık. 
Tuvaletlerini hijyenik bir hale 
getirdik. Şunu iyi biliyoruz 

ki; biz çocuklarımıza ne kadar 
yatırım yaparsak, onların ne 
kadar yanında olursak yarının 
Türkiye’si daha mutlu, daha 
müreffeh ve daha huzurlu 
olacak. Okul seti kampanyasını 
düzenlerken şunu düşünmüş-
tük: Deprem bölgesinde Silivri 
Belediyesi olarak 3 tane çadır 
köyümüz 1 tane de konteyner 
köyümüz var. ‘Anımız bir, 
acımız bir’ diyerek Hatay’da 
olduk. Silivri’deki çocukları-
mıza çantalarını dağıtırken 
Hatay’daki çocuklarımızın da 
bu çantalarda hakkı olduğunu 
düşündük. Bu düşünceden 
hareketle, Kumlu ve Belen ilçe-
sinde 1. 2. 3. ve 4. sınıfa giden 
bütün öğrencilerimizin, 4.100 
çocuğumuzun çantalarını ha-
zırladık. 2 gün önce Hatay’day-
dık. Oradaki çantaları dağıttık, 
çocuklarımızla beraber olduk, 
eğitimcilerimizle sohbet ettik. 
Biz şunu biliyoruz; eğitime ve 
öğretime ne kadar önem versek 
azdır. Onun için ben bugün 
burada olmaktan büyük mutlu-
luk duyuyorum. Başta Kayma-
kamımız olmak üzere burada 
emeği geçen herkese teşekkür 
ediyorum. Yine en büyük yükü 
çeken eğitimci kardeşlerime, 
öğretmen arkadaşlarıma ve 
kıymetli muhtarıma teşekkür 
ediyorum. Anneler merak 
etmesin; onların gözlerinin 
nuru, biricik evlatlarının hep 
yanında olan bir Belediye Baş-
kanı olmaya devam edeceğime 
söz veriyorum.” ifadelerini 
kullandı. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Yılmaz’dan öğrencilere jest

Silivri Belediyesi, her yıl olduğu gibi bu yıl 
da 1. sınıfa başlayan öğrencilere çanta ve 
kırtasiye malzemesi hediye etti. 

Ticaret Bakanı Prof. Dr. Ömer 
Bolat, Çatalca’ya özel bir ziyaret 
gerçekleştirdi.

Çatalca’ya hizmet yolunda 
görev süresi boyunca neredeyse 
bir önceki hükümette başta Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan olmak üzere tüm bakanlar 
kurulunu Çatalca’da karşılayan 
Başkan Mesut Üner, seçimler son-
rası yaklaşık iki ay önce kurulan 
bakanlar kurulundan ilk bakanı 
Çatalca’da karşıladı.

Ticaret Bakanı Prof. Dr. Ömer 
Bolat, iki ay önce kurulan yeni 
hükümette Başkan Mesut Üner’in 
ilk karşıladığı bakan oldu.
BAKAN POLAT BİLGİLENDİRİLDİ

Başkan Mesut Üner, yedi gün 

yedi gece süren ve sadece Çatal-
ca’da değil tüm bölgede kusursuz 
bir organizasyonla büyük takdir 
toplayan Erguvan Festivali’nin 
bittiği günün hemen ertesi günü 
Ticaret Bakanı Prof. Dr. Ömer Bo-
lat’ı Çatalca’da karşıladı. Başkan 
Mesut Üner, Ticaret Bakanı Prof. 
Dr. Ömer Bolat’a dönem içinde 
Çatalca’ya kazandırılan hizmetler 
ve yeni projelerle ilgili bilgilendir-
me gerçekleştirdi. Çatalca adına 
oldukça verimli geçen toplantı 
sonrası Başkan Mesut Üner ve 
Ticaret Bakanı Prof. Dr. Ömer 
Bolat Çatalca’da taziye ziyaretin-
de bulundu.
ÜNER: YENİ PROJELER İÇİN 
İSTİŞARELERDE BULUNDUK

Ticaret Bakanı Prof. Dr. Ömer 
Bolat’ın Çatalca ziyareti sonrası 
açıklamalarda bulunan Başkan 
Mesut Üner; ‘’Ticaret Bakanımız 
Prof. Dr. Ömer Bolat ile Muratbey 
mahallemizde merhum Hüseyin 
Ayız'ın evine taziye ziyaretinde 
bulunduk. Rabb'im tüm ölmüşle-
rimizin mekanını cennet eylesin 
inşallah. Taziye ziyaretimiz son-
rası Ticaret Bakanımız Prof. Dr. 
Ömer Bolat ile birlikte ilçemize 
yeni projeler kazandırma yolunda 
istişarelerde bulunduk. Sayın 
Bakanımıza ziyareti için teşekkür 
eder, ülkemize hizmet yolunda 
çalışmalarında başarılar dile-
rim.’’ dedi. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Çatalca'ya üst düzey ziyaret
Kâğıthane Belediyesi 

tarafından Geleneksel 
Sünnet Şöleni programı 
gerçekleşti.

Kâğıthane’de ikamet 
eden bin 100 çocuk Kâğıt-
hane Belediyesi tarafından 
sünnet ettirildi. Sağlık 
kontrollerinden geçiri-
lip sonrasında da uzman 
hekimler eşliğinde sünnet 
olan çocuklar Hasbahçe’de 
gerçekleştirilen şölende 
aileleriyle birlikte keyifli 
vakitler geçirdi.
JONGLÖR VE İLLÜZYON 
GÖSTERİLERİ

Şölende Jonglör ve İllüz-
yon gösterileri ile eğlenceli 
anlar yaşayan çocukların 
sünnet şöleninde giydikleri 
kıyafetler ve tüm hastane 
masrafları Kâğıthane Bele-
diyesi tarafından karşılandı. 

ÖZTEKİN: ÇOCUKLARIMIZA 
GÜZEL BİR GELECEK 
DİLİYORUM

Sünnet şölenine katılan 
Kâğıthane Belediye Başkanı 
Mevlüt Öztekin; “ Gele-
neksel olarak gerçekleştir-
diğimiz Sünnet Şölenimiz 
ile bin 100 çocuğumuzu 

sünnet ettirdik. Burada ço-
cuklarımız ile birlikte okul-
lar açılmadan önce böyle 
güzel bir etkinlikte beraber 
olmuş olduk. Hayırlı olsun. 
Çocuklarımızın her birisine 
güzel bir gelecek diliyo-
rum” dedi. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Kağıthaneli çocuklar büyük 
şölenle sünnet ettirildi
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Yaşanan sel felaketi sonra-
sı İstanbul’da başta Kuzey batı 
ilçeleri olmak üzere can ve mal 
kaybı yaşandı. 

Metrekareye yaklaşık 125 
kilogram yağışın düştüğü 
Küçükçekmece’de, belediye 
ekipleri selden en çok etkile-
nen Mehmet Akif ve Atatürk 
Mahallesi’nde ilk günden 
itibaren çalışmalarını sürdü-
rüyor. 
KÜÇÜKÇEKMECELİLER
YALNIZ DEĞİL

Küçükçekmece Belediyesi 
Zabıta Müdürlüğü ekipleri 
selden etkilenen hanelerde 
yerinde hasar tespitine devam 

ediyor. Saha Ekibi de bölge-
de vatandaşları bir an olsun 
yalnız bırakmayarak istek, 
ihtiyaç ve şikâyetlerini ilgili 
birimlere iletiyor. Fen İşleri 
Müdürlüğü ekipleri sel suları-
nı tahliye ederken,  Temizlik 
İşleri Müdürlüğü ekipleri ise 
sel sularının boşaltılmasının 
ardından kalan balçıkları te-
mizleyerek, bölgede çalışmala-
rına devam ediyor.
SICAK YEMEK VE KIYAFET 
DESTEĞİ

Küçükçekmece Belediyesi 
Sosyal Yardım Müdürlüğü 
ekipleri de sel mağduru vatan-
daşlar için tüm imkânlarını 

seferber etti. Evlerine gire-
meyen ve eşyaları hasar gören 
vatandaşlara günde iki kez 
sıcak yemek ikramı yapıla-
rak, kıyafet desteği veriliyor. 
Belediye ekiplerinin deste-
ğiyle selden etkilenen evlerde 
kullanılmayacak durumdaki 
eşyalar, kamyonlarla alınarak, 
atık deposuna götürülüyor.
ÇEBİ: VAR GÜCÜMÜZLE 
VATANDAŞLARIMIZIN 
YANINDAYIZ

Afetin yaşandığı geceden 
itibaren mahalleleri ziyaret 
ederek vatandaşlara destek 
veren Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi, “ Küçük-

çekmece Belediyesi olarak tüm 
ekiplerimiz ile sahada Küçük-
çekmecelilerin yanındayız. Sel 
felaketinin yaşandığı gece ve 
gün ağırınca da hasarı yerinde 
inceledim. Yağış sebebiyle 
yaşanan afetten etkilenen 
mahallelerimizde 5 Eylül 
gecesinden itibaren tahliye 
ve kurtarma çalışmalarına 
devam ediyoruz. Mehmet Akif 
ve Atatürk Mahallelerimiz-
deki hasar tespit raporlarını 
dikkatle takip ediyor ve hiçbir 
vatandaşımızı mağdur etme-
mek için var gücümüzle çalı-
şıyoruz” diye konuştu. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Küçükçekmece tüm birimleriyle 
sahada, komşusunun yanında!

İstanbul'da 5 Eylül akşamı etkili olan kuvvetli yağışın 
ardından sel ve su baskınlarından Küçükçekmece de 

zarar gördü. Afetin ardından hasar tespit çalışmaları 
devam ederken bir yandan da yaralar sarılıyor.

İlçede son 4 yılda 130 bin ton as-
faltla ortalama 6 metre genişliğinde 
113 kilometre yolun asfaltı yenile-
nirken, 83 bin 500 ton asfalt ile 435 
bin m2 alanda asfalt yama çalışması 
gerçekleştirildi. Üst yapı çalışmaları 
tamamlanan cadde ve sokaklarda 
asfaltlama çalışmalarının akabinde 
yollara trafik çizgileri de çizilerek araç 
ve yayaların trafik güvenliği sağlanı-
yor. Kent genelinde son 4 yılda 91 bin 
metre yolda trafik çizgisi çalışması 
gerçekleştirildi.
ÇEBİ: KENT SAKİNLERİMİZİ GÜVENLİ 
VE KONFORLU ULAŞIM AĞLARIYLA 
BULUŞTURUYORUZ

Küçükçekmecelilerin yaşam 
kalitesini ve konforunu artırmaya 
yönelik faaliyetleri sürdürdüklerini 
ifade eden Belediye Başkanı Kemal 
Çebi, “Yaz boyunca yoğun trafik akı-
şının olduğu yerler başta olmak üzere 
ilçemizin dört bir yanındaki cadde ve 
sokaklarda bulunan yollarda yenile-
me ve lokal asfalt yama çalışmalarını 
sürdürüyoruz. Öncelikle ihtiyaca 
yönelik ve programlı bir şekilde bu 
çalışmalar devam ediyor. Sıcaklığın 
mevsim normallerinin üzerinde 
yaşandığı bu günlerde özveri ile 
çalışmalarına devam eden tüm ekip 
arkadaşlarıma teşekkür ediyorum” 
diye konuştu. 

KÜÇÜKÇEKMECE’DE 
BÜYÜK DEĞİŞİM
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